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PROTOKÓŁ    

obrad V sesji Rady Powiatu w Kraśniku VII kadencji  

z dnia 25 września 2024 roku 

 

V sesja Rady Powiatu w Kraśniku VII kadencji rozpoczęła się o godz. 9.00 w sali 

konferencyjnej w Zespole Szkół nr 3 w Kraśniku.  

 

Sesji przewodniczył Pan Jacek Dubiel Przewodniczący Rady Powiatu w Kraśniku VII 

kadencji.   

 

Protokołowała: Dorota Huber 

 

Stan 19/21 

Obecni: 

1. Krzysztof Babisz 

2. Andrzej Cieśla 

3. Jacek Dubiel 

4. Edyta Dudzińska 

5. Tadeusz Dziurda 

6. Zbigniew Dżugaj 

7. Henryk Flis 

8. Zbigniew Gawdzik 

9. Marek Kołtun 

10. Damian Kowalski 

11. Paweł Kudrel 

12. Agnieszka Lenart 

13. Sylwia Piętal 

14. Karol Rychlewski 

15. Krzysztof Skórski 

16. Mariusz Socha 

17. Stefan Stachula 

18. Michał Stawiarski 

19. Józef Wojtaszek 

Nieobecny Pan Radny Eugeniusz Pelak oraz Pan Radny Andrzej Rolla 

 

Punkt 1. Otwarcie obrad sesji. 

 

Pan Przewodniczący Rady otworzył obrady V sesji Rady Powiatu w Kraśniku, następnie 

poprosił wszystkich o powstanie do hymnu państwowego. 

 

Po hymnie. 
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Pan Przewodniczący Rady powitał Radnych i zaproszonych Gości, Starostę, Wicestarostę, 

Pracowników Starostwa oraz wszystkich obecnych na sesji Rady Powiatu, następnie 

poprosił o potwierdzenie kworum.  

 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że zgodnie z listą obecności na stan 21 radnych 

wybranych do Rady Powiatu w Kraśniku obecnych jest 19 radnych, co stanowi niezbędne 

quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Punkt 2. Uchwalenie porządku obrad. 

Stan 19/21 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że porządek  obrad został udostępniony  

w systemie eSesja. Następnie zapytał, czy ktoś chciałby wnieść zmiany do dzisiejszego 

porządku obrad.  

 

Pan Radny Henryk Flis poinformował, że przedstawi wniosek Klubu Radnych PiS: „Na 

podstawie §19 ust 6 pkt 2 Statutu Powiatu Kraśnickiego wnoszę o dokonanie zmiany 

porządku obrad V sesji Rady Powiatu w Kraśniku, która zaplanowana została na dzień 25 

września 2024 roku, polegającej na wprowadzeniu w punkcie 6. Podjęcie uchwał projektu 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejsko – Wiejskiej Lądek Zdrój 

poszkodowanej w wyniku powodzi”. Wyjaśnił, że odczytany wniosek został podpisany 

przez dziesięciu radnych Klubu Prawo i Sprawiedliwość.     

 

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z rannych chciałby wnieść inne propozycje 

zmiany porządku obrad. 

 

Pan Radny Zbigniew Gawdzik poprosił o rozszerzenie uzasadnienia projektu uchwały. 

Dlaczego wybrany został Lądek Zdrój do udzielenia pomocy finansowej.  

 

Pan Starosta wyjaśnił, że cały region południowo zachodniej Polski ucierpiał w wyniku 

powodzi. Klub Radnych PiS miał duży dylemat, którą miejscowość wybrać. Dodał, że 

wybór któregokolwiek samorządu zawsze budziłby wątpliwości. Klub PiS postanowił 

wybrać Lądek Zdrój. Wyjaśnił, że jest to miejscowość uzdrowiskowa, która dość mocno 

ucierpiała, do której jeździ wiele osób z Powiatu Kraśnickiego i nie tylko. Dodał, że 

wszystkie miejscowości w podobny sposób ucierpiały, a z uwagi na uszczuplone środki  

w budżecie, Powiat nie jest w stanie udzielić pomocy wszystkim gminom. Lądek Zdrój jest 

małą gminą miejsko – wiejską, która świadczy usługi dla wielu mieszkańców Polski. Klub 

PiS brał pod uwagę udzielenie dofinansowania dla Gminy Kłodzko ale ostatecznie wybrana 

została Gmina Lądek Zdrój.  

 

Pan Radny Stefan Stachula poinformował, że posiada uwagę ponieważ Klub PiS wystąpił z 

wnioskiem a wiadomą rzeczą jest, że Klub PSL również będzie głosował za podjęciem 

przedmiotowego projektu uchwały. Dodał, że w dniu wczorajszym Marszałek Sejmu RP 
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upominał redaktorów i posłów aby nie było politycznych waśni. Wyjaśnił, że oczywistą 

rzeczą jest to, że będzie głosował za podjęciem projektu uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Miejsko – Wiejskiej Lądek Zdrój poszkodowanej w wyniku 

powodzi. Jeżeli Klub PiS podjął decyzję, że projekt uchwały należy wprowadzić do 

porządku obrad Radni Klubu PSL chętnie podpisaliby się pod tym wnioskiem. Poprosił aby 

w przyszłości w takich drażliwych sprawach było jak najmniej polityki.   

 

Pan Przewodniczący Rady uważa, że we wniosku złożonym przez Klub PiS nie było 

polityki, a wskazywanie na to jest nadinterpretacją. Dodał, że Klub PSL również może 

złożyć podobny wniosek i Radni Klubu PiS, jeżeli będzie on zasadny, będą głosować za 

jego wprowadzeniem. Następnie zapytał kto jest za wprowadzeniem do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejsko – Wiejskiej 

Lądek Zdrój poszkodowanej w wyniku powodzi. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Miejsko-Wiejskiej Lądek Zdrój  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, 

Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, 

Paweł Kudrel, Agnieszka Lenart, Sylwia Piętal, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, 

Mariusz Socha, Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

BRAK GŁOSU (2) 

Eugeniusz Pelak, Andrzej Rolla  

 

Przy 19 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuje się” Rada 

Powiatu w Kraśniku wprowadziła zmianę porządku obrad 

 

Pan Przewodniczący Rady zapytał kto jest za uchwaleniem porządku obrad V sesji Rady 

Powiatu w Kraśniku. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (19) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, 

Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, 

Paweł Kudrel, Agnieszka Lenart, Sylwia Piętal, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, 

Mariusz Socha, Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

BRAK GŁOSU (2) 

Eugeniusz Pelak, Andrzej Rolla 

 

Przy 19 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuje się” Rada 

Powiatu w Kraśniku uchwaliła porządek obrad V sesji Rady Powiatu w Kraśniku.  

 

Punkt 4. Przyjęcie protokołu obrad III i IV sesji Rady Powiatu w Kraśniku VII 

kadencji. 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że protokoły dostępne były w systemie eSesja 

oraz do wglądu w Biurze Rady. Zapytał czy ktoś chciałby wnieść uwagi do protokołów. 

Wobec braku uwag do protokołów poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu III sesji Rady 

Powiatu w Kraśniku bez odczytywania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu obrad III sesji Rady Powiatu w Kraśniku VII kadencji.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, 

Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, 

Paweł Kudrel, Agnieszka Lenart, Sylwia Piętal, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, 

Mariusz Socha, Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (2) 

Eugeniusz Pelak, Andrzej Rolla 

 

Przy 19 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuje się” Rada 

Powiatu w Kraśniku przyjęła  protokół III sesji Rady Powiatu w Kraśniku.  

 

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu IV sesji Rady 

Powiatu w Kraśniku bez odczytywania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu obrad IV sesji Rady Powiatu w Kraśniku VII kadencji.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, 

Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, 

Paweł Kudrel, Agnieszka Lenart, Sylwia Piętal, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, 

Mariusz Socha, Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (2) 

Eugeniusz Pelak, Andrzej Rolla 

 

Przy 19 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuje się” Rada 

Powiatu w Kraśniku przyjęła  protokół IV sesji Rady Powiatu w Kraśniku.  

Punkt 5. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał i z pracy Zarządu Powiatu od 

poprzedniej sesji zwyczajnej. 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie zostało udostępnione  

w systemie eSesja, a o jego bliższe przedstawienie poprosił Pana Zbigniewa Dżugaja 

Starostę Kraśnickiego. 

Pan Starosta poinformował, że w okresie od 18 czerwca 2024 roku do 24 września 2024 

roku odbyło się 14 posiedzeń Zarządu Powiatu w Kraśniku, na których podjęto 64 uchwały. 

W tym samym okresie wydano 19 Zarządzeń Starosty Kraśnickiego. Ponadto w okresie 

międzysesyjnym Zarząd Powiatu w rozpatrywał sprawy bieżące, pisma i wnioski złożone 

do Zarządu Powiatu przez Komisje Rady Powiatu, jednostki organizacyjne samorządy oraz 

inne instytucje z terenu powiatu. Następnie poinformował, że 19 czerwca odbyło się 

zgromadzenie drugiej kadencji Roztoczańskiego Związku Powiatowo-Gminnego. Udział w 

tym zgromadzeniu wziął Wicestarosta Kraśnicki Pan Paweł Kudrel, który został wybrany na 

Członka Zarządu Związku. Również tego dnia odbyło się walne zebranie członków 

Stowarzyszenia Euroregion Roztocze, na którym Pan Paweł Kudrel Wicestarosta Kraśnicki 

został wybrany na Członka Zarządu. 20 czerwca miał miejsce odbiór robót budowlanych 

dotyczących budowy chodnika w miejscowości Janiszów, gdzie powstało 14 mb chodnika. 

Wyjaśnił, że zostało wykonanych także 140 mb chodnika w miejscowości Sucha Wólka 

oraz w miejscowości Rachów powstało 108 metrów bieżących chodnika. Inwestycje te 

zostały wykonane ze środków budżetowych Gminy Annopol i Powiatu Kraśnickiego. 21 

czerwca w szkołach Powiatu Kraśnickiego odbyły się uroczyste zakończenia roku 

szkolnego. Był to czas podsumowań, wyróżnień a także świętowania osiągnięć. Pan 

Starosta wziął udział w zakończeniu roku szkolnego w Zespole Szkół nr 2 w Kraśniku, w 

zakończeniu roku szkolnego w Zespole Szkół nr 1 w Kraśniku wziął udział Pan Jacek 

Dubiel Przewodniczący Rady Powiatu w Kraśniku, natomiast w Zespole Szkół nr 3 w 

Kraśniku pan Paweł Kudrel Wicestarosta Kraśnicki.   23 czerwca odbyły się obchody LXV 
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rocznicy walki o kościół w Kraśniku Fabrycznym, które rozpoczęły się uroczystą msza 

świętą w parafii św. Józefa w Kraśniku. Po przemarszu pod pomnikiem zostały złożone 

wiązanki w hołdzie uczestnikom wydarzeń. Z ramienia powiatu udział w wydarzeniu wziął 

Wicestarosta Kraśnicki Pan Paweł Kudrel oraz Przewodniczący Rady Powiatu Pan Jacek 

Dubiel. 23 czerwca na stadionie sportowym w Gościeradowie odbyły się zawody 

młodzieżowych drużyn pożarniczych systemu CT i F, zorganizowanych przez Komendę 

Powiatową Państwowej Straży Pożarnej w Kraśniku, Starostwo Powiatowe w Kraśniku, 

Związek Ochotniczych Straży Pożarnych oraz Gmina Gościeradów. W zawodach wzięło 

udział 16 drużyn, w tym 12 chłopięcych i 4 dziewczęce. Z ramienia powiatu udział w 

wydarzeniu wziął Członek Zarządu Powiatu Pan Marek Kołtun. 24 czerwca w parku im. 

Jana Pawła II odbył się VII Przegląd Kapel Podwórkowych Swojacy i Przyjaciele. W 

wydarzeniu z ramienia Starostwa Powiatowego w Kraśniku wziął udział Pan Jacek Dubiel 

Przewodniczący Rady Powiatu w Kraśniku. 24 czerwca Pan Starosta wraz z Panem Pawłem 

Kudrelem Wicestarostą Kraśnickim wziął udział w konferencji prasowej, podczas której 

miało miejsce uroczyste podpisanie umowy na rozbudowę drogi wojewódzkiej numer 833 

na odcinku od miejscowości Urzędów do obwodnicy Chodla. Konferencja miała miejsce na 

rynku w Urzędowie. 25 czerwca na terenie MOSiR w Kraśniku w ramach Ogólnopolskiej 

Olimpiady Młodzieży w Sportach Letnich odbyły się zawody w koszykówce 3x3. Z 

ramienia Starostwa Powiatowego w Kraśniku Pan Starosta wziął udział w otwarciu. W 29 

czerwca Powiecie Kraśnickim miała miejsce meta drugiego etapu wyścigu Tour de Pologne 

Women. Wyścig przebiegał przez drogi Województwa Lubelskiego. Wyjaśnił, że wyścig 

gościł w wielu miastach m.in. Lublinie, Krasnystawie, Nałęczowie, Kazimierzu Dolnym 

oraz w Kraśniku. Wspólnie z posłem na Sejm Panem Kazimierzem Chomą i Marszałkiem 

Województwa Lubelskiego Panem Jarosławem Stawiarskim i Burmistrzem Miasta Kraśnik 

Krzysztofem Staruchem Pan Starosta nagrodził zwycięzców tego etapu. 29 czerwca i 1 lipca 

na kortach tenisowych w Dzierzkowicach Woli rozegrano Ogólnopolski Turniej 

kwalifikacyjny Kraśnicka Malina Cup w tenisie ziemnym. Z ramienia Starostwa 

Powiatowego w Kraśniku w turnieju nagrody wręczał Członek Zarządu Powiatu 

Kraśnickiego Pan Marek Kołtun. 30 czerwca odbyły się zawody wędkarskie dla dzieci 

zorganizowane przez Koło Wędkarskie Kraśnik. Zawody zostały zorganizowane na terenie 

Zalewu Kraśnickiego z okazji rozpoczęcia wakacji. Razem z Sekretarzem Miasta Kraśnik 

Panem Łukaszem Skokowskim Pan Starosta miał przyjemność wręczyć puchary i nagrody 

najlepszym zawodnikom. 2 lipca w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Lubelskiego 

wraz z dyrektorem Powiatowego Urzędu Pracy, Panem Krzysztofem Grzegorczykiem Pan 

Starosta odebrał umowę na dofinansowanie, dzięki któremu Powiat Kraśnicki realizuje 

projekt pod nazwą Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych w Powiecie Kraśnickim- 

Drugi etap. Program ten jest realizowany w ramach programu Fundusze Europejskie dla 

Lubelskiego. 6 i 7 lipca tradycyjnie w Kraśniku odbyło się Święto 24 Pułku Ułanów. 

Podczas pierwszego dnia uroczystości Pan Paweł Kudrel Wicestarosta Kraśnicki oraz Pan 

Jacek Dubiel Przewodniczący Rady Powiatu Kraśnickiego złożyli kwiaty przed tablicą 

upamiętniającą bohaterskich ułanów, przed budynkiem dawnej wartowni. W niedzielę 

odbyła się uroczysta msza św. w kościele pw. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w 

Kraśniku jak również nastąpiło złożenie kwiatów pod pomnikiem poległych. Podczas 
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dwudniowego święta 24. punktu Ułanów asystę honorową pełniła X Brygada Kawalerii 

Pancernej im. gen. Stanisława Maczka ze Świętoszowa. 7 lipca na stadionie sportowym w 

Zakrzówku odbyły się powiatowe zawody sportowo-pożarnicze Ochotniczych Straży 

Pożarnych. W imieniu Starostwa Powiatowego w Kraśniku nagrody wręczał Wicestarosta 

Kraśnicki Pan Paweł Kudrel. 12 lipca w budynku Starostwa Powiatowego w Kraśniku 

została podpisana umowa z wykonawcą robót budowlanych firmą Walted, Sp. z o.o. Pan 

Starosta wyjaśnił, że umowa dotyczy rozbudowy i przebudowy budynku Zespołu Szkół nr 1 

w Kraśniku. Wartość robót to 7 297 000 zł. 14 lipca na obiektach sportowych MOSiR w 

Kraśniku odbyła się impreza plenerowa pod nazwą Barwy Lata, których organizatorem było 

Starostwo Powiatowe w Kraśniku. Dodał, że imprezą towarzyszącą była Bitwa Regionów 

organizowana przez Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa. W programie wydarzenia 

odbyły się występy artystów z terenu Powiatu Kraśnickiego. Festiwal rozpoczął się mszą św. 

Była to okazja do wysłuchania pieśni rozrywkowych i patriotycznych w wykonaniu 

Orkiestr Dętych. Z ramienia Starostwa Powiatowego w Kraśniku w wydarzeniu udział wziął 

Pan Paweł Kudrel Wicestarosta Kraśnicki. 21 lipca nad Zalewem w Kraśniku odbyły się 

zawody spławikowe dla dzieci i młodzieży zrzeszonej i niezrzeszonej pod nazwą Wakacje z 

Wędką. Zawody były organizowane przez Koło PZW nr 13 Kraśnik Miasto. Nagrody z 

ramienia Starostwa Powiatowego w Kraśniku wręczał Pan Jacek Dubiel Przewodniczący 

Rady Powiatu w Kraśniku. 22 lipca nad Zalewem w Kraśniku miał miejsce Piknik 

Trzeźwości, zorganizowany przez Stowarzyszenie Trzeźwościowe Uśmiech. W wydarzeniu 

wziął udział Pan Przewodniczący Rady Powiatu w Kraśniku Pan Jacek Dubiel. 29 lipca w 

Gminnym Ośrodku Kultury w Gościeradowie odbył się wernisaż XVIII Ogólnopolskiego 

Pleneru Malarskiego, który trwał od 21 lipca do 28 lipca bieżącego roku. Podczas pleneru 

powstały 72 obrazy za sprawą ośmiu artystek, malarzy przybyłych z Chełma, Kraśnika, 

Łodzi, Pionek, Warszawy i Zgierza. Komisarzem pleneru była Pani Jadwiga Maj. Z 

ramienia Starostwa Powiatowego w Kraśniku w wernisażu udział wziął Pan Jacek Dubiel 

Przewodniczący Rady Powiatu w Kraśniku. 1 sierpnia, w rocznicę wybuchu Powstania 

Warszawskiego, na Cmentarzu Komunalnym, Pan Starosta wspólnie z Panem Jackiem 

Dubielem Przewodniczącym Rady Powiatu w Kraśniku oraz Wicestarostą Pawłem 

Kudrelem złożyli wiązankę na grobie Franciszka Siedleckiego- pseudonim Kacper, 

uczestnika Powstania Warszawskiego, który brał udział w walkach na Mokotowie. Wyjaśnił, 

że w ten sposób starali się oddać hołd i uczcić tą rocznicę. 26 sierpnia została podpisana 

umowa na dobudowę szybu windowego w Zespole Szkół nr 2 w Kraśniku. Wykonawcą 

inwestycji jest Piotr Sycz, właściciel firmy Dachmur z Polichny I. 7 sierpnia podpisana 

została umowa z Panem Piotrem Dylem, który reprezentował Przedsiębiorstwo Drogowe sp. 

z o.o. ze Staszowa na przebudowę dróg w trzech gmina: Gościeradów, Szastarka i Trzydnik. 

Całkowity koszt tej inwestycji to 8 054 244,59 zł. Wkład w wysokości 90% wniósł 

Rządowy Fundusz Inwestycji Strategicznych Polski Ład. Inwestycja dotyczy przebudowy 

dróg powiatowych nr 2740 L i nr 2738 L w gminie Szastarka, a także drogi powiatowej nr 

2715L na dwóch odcinkach na trasie Budki-Salomin-Zdziechowice w Gminie Trzydnik 

Duży i Gościeradów. 10 lipca Pan Starosta wziął udział w rozpoczęciu Turnieju 

Koszykarskiego 3x3 organizowanego przez UKS Biało-Czarni Kraśnik w hali sportowej 

Zespołu Placówek Oświatowych nr 2 w Kraśniku. 11 sierpnia odbył się XXIV Wojewódzki 
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Senior Fest im. Jerzego Piwnickiego, w którym wziął udział Pan Starosta. 15 sierpnia 

uczestniczył w obchodach Święta Wojska Polskiego w Kraśniku i Patronki Miasta Kraśnik. 

Po mszy św. odprawionej w intencji Kraśniczan i Żołnierzy Wojska Polskiego w kościele 

pw. Najświętszej Marii Panny w Kraśniku, złożone zostały kwiaty przy pomniku 24 Pułku 

Ułanów w Kraśniku i Marszałka Józefa Piłsudskiego. Tego dnia odbył się również III 

Patriotyczny Rajd Rowerowy Dumni z Polski, którego współorganizatorem było Starostwo 

Powiatowe w Kraśniku. 27 sierpnia miało miejsce podpisanie umowy z firmą ADPOL 

Dariusz Budkowski na realizację robót budowlanych w ramach zadania dostosowanie 

budynku Zespołu Szkół Specjalnych w Kraśniku do potrzeb osób niepełnosprawnych. 

Wartość robót budowlanych to 1 386 000 zł. Na realizację tego zadania Powiat Kraśnicki 

otrzymał dofinansowanie z Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej w Lublinie. 28 

sierpnia Pan Starosta wziął udział w rocznicy otwarcia Środowiskowego Centrum Wsparcia 

w Kraśniku, z którego pomocy korzystają osoby z różnego rodzaju niepełnosprawnościami 

oraz ich rodziny. 6 września Pan Starosta uczestniczył w uroczystym zdaniu obowiązków 

Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Kraśniku, brygadiera Tomasza 

Michalczyka, który po 25 latach służby przeszedł na zaopatrzenie emerytalne. Podziękował 

Panu brygadierowi Tomaszowi Michalczykowi za zaangażowanie i sumienne wypełnianie 

obowiązków zawodowych, za bardzo dobrą współpracę z Powiatem Kraśnickim i za 

wieloletnią służbę na rzecz mieszkańców gmin z terenu Powiatu Kraśnickiego. Dodał, że 

stanowisko Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Kraśniku objął Pan 

brygadier Piotr Wojtan. Pan Starosta pogratulował nowo wybranemu Komendantowi PPSP 

w Kraśniku awansu, dodał, że liczy na dobrą współpracę z Starostwem Powiatowym w 

Kraśniku i gminami z Powiatu Kraśnickiego. 8 września odbyły się obchody związane z 

LXXXV rocznicą bombardowania. Po mszy św. w intencji ofiar II wojny światowej 

nastąpiło złożenie kwiatów przed pomnikiem poświęconym pamięci zamordowanych i 

poległych. Z ramienia Starostwa Powiatowego w Kraśniku udział w wydarzeniu wziął Pan 

Michał Stawiarski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Kraśniku. 8 września wraz z 

Panem Pawłem Kudrelem Wicestarostą Kraśnickim, Panią Agnieszką Lenart Sekretarz 

Powiatu Kraśnickiego oraz Panem Henrykiem Flisem Członkiem Zarządu Powiatu w 

Kraśniku Pan Starosta wziął udział w Dożynkach Wojewódzkich w Radawcu. Podczas 

Dożynek Wojewódzkich został uhonorowany wieniec dożynkowy, który reprezentował 

Powiat Kraśnicki w kategorii współczesnej. Wieniec został wykonany przez Koło 

Gospodyń Wiejskich w Łychowie Szlacheckim. Wieniec zdobył drugie miejsce w 

wyróżnieniach. Pan Starosta pogratulował Paniom z Koła Gospodyń Wiejskich w Łychowie. 

8 września odbył się XI Ogólnopolski Maraton Kolarski Wybieram Kolarstwo- Wykluczam 

Nałogi. Dodał, że na starcie maratonu stanęło ponad 300 kolarzy, którzy rywalizowali w 

maratonie kolarstwa górskiego MTB. Organizatorem wyścigu był klub sportowy Racing 

Team Kraśnik. W imieniu Starostwa Powiatowego w Kraśniku udział w wydarzeniu wziął 

Pan Andrzej Rolla Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Kraśniku,. 10 września Pan 

Starosta wziął udział w wydarzeniu pod nazwą Letnie Brzmienia zorganizowanym przez 

Środowiskowy Dom Samopomocy w Kraśniku. Wyjaśnił, że wydarzenie ma na celu 

integrację osób z zaprzyjaźnionych ośrodków. W uroczystości wzięli udział podopieczni 

dziesięciu Domów Samopomocy Społecznej z okolic Powiatu Kraśnickiego. 13 września 
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została podpisana umowa z Panią Elżbietą Kowalczyk Wójtem Gminy Szastarka oraz 

Panem Zdzisławem Wojtaszkiem, Prezesem Zarządu WodBud sp. z o.o. na remont odcinka 

drogi powiatowej numer 2730 L. Jest to odcinek ulicy Wodnej w miejscowości Szastarka. 

Pan Starosta dodał, że całość odcinka przeznaczonego do remontu ma długość 800 metrów. 

Inwestycja zamknie się kwotą 697 545,87 zł. 15 września podczas mszy odpustowej w 

kościele pw. Matki Bożej Bolesnej w Kraśniku Pan Starosta z Panem Jackiem Dubielem 

Przewodniczącym Rady Powiatu w Kraśniku  wręczyli księdzu kanonikowi Wiesławowi 

Rosińskiemu, pierwszemu proboszczowi tej parafii, twórcy tej parafii, medal Starosty 

Kraśnickiego. 15 września po mszy św. wieczornej w kościele pw. Matki Bożej Bolesnej w 

Kraśniku w odbył się koncert organowy Laudamus Deum. Podczas tego konkursu 

Starostwo Powiatowe w Kraśniku reprezentował Pan Jacek Dubiel Przewodniczący Rady 

Powiatu w Kraśniku. 18 września Pan Starosta uczestniczył w uroczystym otwarciu farmy 

wiatrowej OX2. Wyjaśnił, że wiatraki widać z każdego miejsca dookoła Kraśnika. Te 7 

wiatraków zostało już uroczyście otwartych. 19 września wspólnie z Miastem Kraśnik oraz 

PCK Oddział Kraśnik zorganizowano zbiórkę dla osób poszkodowanych przez powódź na 

Śląsku. W sumie zebrano i wysłano dla powodzian 27 ton pomocy, która została 

przetransportowana do PCK w Lublinie. Przekazana pomoc rzeczowa  została zapakowana 

w dwa tiry. W dniach 19-20 września przy Starostwie Powiatowym w Kraśniku odbyły się 

już po raz czternasty badania profilaktyczne, bezpłatne badania USG dla dzieci w wieku od 

6 do 9 lat. W ramach tej kampanii pod nazwą „Nie nowotworom u dzieci” przebadano 146 

dzieci. Dodał, że w sumie w Kraśniku przebadano 3000 dzieci. Badanie to, w Kraśniku 

odbyło się już po raz 14. Pan Starosta ma nadzieję, że rodzice tych małych dzieci śpią 

spokojnie dzięki tym badaniom. 20 września w Zespole Placówek Oświatowych nr 2 w 

Kraśniku po raz trzeci odbył się Turniej Koszykówki chłopców pod nazwą Biało-Czarni 

Cup 2024 w dwóch kategoriach wiekowych, to jest rocznik 2011 i młodsi oraz 2010 i 

młodsi. Pierwsze miejsce zajęli gospodarze turnieju KS Biało- Czarni Kraśnik. W turnieju 

Starostwo Powiatowe w Kraśniku reprezentował Pan Jacek Dubiel Przewodniczący Rady 

Powiatu Kraśnickiego. W dniach 21-22 września na hali sportowej im. Arkadiusza Gołasia 

przy Szkole Podstawowej nr 5 w Kraśniku odbył się Ogólnopolski Turniej Piłki Siatkowej 

dziewcząt o puchar Marszałka Województwa Lubelskiego. W Turnieju drugie miejsce 

zdobył Międzyszkolny Klub Sportowy Kraśnik. W tym wydarzeniu Starostwo Powiatowe w 

kraśniku reprezentował Pan Jacek Dubiel Przewodniczący Rady Powiatu w Kraśniku. 22 

września odbył się jubileusz 25-lecia Gminnego Klubu Sportowego Polichna. Podczas 

imprezy Starostwo Powiatowe w Kraśniku reprezentował Pan Paweł Kudrel Wicestarosta 

Kraśnicki, który wręczył podczas  medal Starosty Kraśnickiego. Następnie Pan Starosta 

przedstawił informacje dotyczące działań Zarządu Dróg Powiatowych w okresie 

międzysesyjnym. Wyjaśnił, że 26 czerwca odbyła się narada techniczna z projektantami, 

władzami Miasta Urzędów oraz Zarządem Dróg Powiatowych w Kraśniku w sprawie 

projektu budowy chodnika przy drodze powiatowej 2249 L w Gminie Urzędów w 

Leszczynie i Skorczycach. 2 lipca odbyła się narada techniczna w sprawie realizowanej 

inwestycji przebudowy drogi powiatowej numer 22 50 L w Gminie Urzędów. 5 lipca odbył 

się częściowy odbiór realizowanego chodnika w miejscowości Borów w Gminie Annopol. 

22 lipca odbył się częściowy odbiór inwestycji budowy chodnika w miejscowości Dąbrowa 
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Bór na terenie Gminy Kraśnik. 25 lipca miało miejsce spotkanie z projektantami oraz 

przedstawicielami gmin Miasta Kraśnik, a także władz Powiatu Kraśnickiego w sprawie 

koncepcji zagospodarowania projektowaną ścieżką rowerową na terenie miejskim oraz poza 

miastem. 25 lipca odbyły się konsultacje z Wójtem Gminy Kraśnik w sprawie dokumentacji 

projektowej odnośnie przebudowy drogi powiatowej 2735L, przygotowanej celem złożenia 

wniosków aplikacyjnych o dofinansowanie ze środków zewnętrznych na rok 2025. 31 lipca 

odbył się odbiór końcowy budowy chodnika w miejscowości Borów, Gmina Annopol, 

dofinansowanego ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Wykonano łącznie 461 

metrów bieżących chodnika. Całkowity koszt inwestycji wyniósł 484 620 zł. Inwestycja 

została zrealizowana przy wsparciu Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg i Gminy Annopol. 

5 sierpnia odbyło się spotkanie z Wójtami Gmin Szastarka, Trzydnik, Duży i Gościeradów 

w sprawie wspólnych wniosków o dofinansowanie ze środków zewnętrznych na rok 2025. 7 

sierpnia w siedzibie Starostwa Powiatowego w Kraśniku podpisano umowę z 

Przedsiębiorstwem Drogowym ze Staszowa na realizację inwestycji pod nazwą Poprawa 

Infrastruktury Drogowej w Powiecie Kraśnickim, na którą składają się trzy zadania. 

Pierwsze zadanie to przebudowa dróg powiatowych numer 2740 L i 2730 L w Gminie 

Szastarka -odcinek 1755 metrów. Drugie zadanie to przebudowa drogi powiatowej 2715 L 

Budki - Salomin - Zdziechowice. Trzecie zadanie dotyczy przebudowy drogi powiatowej 

2715 L Budki - Salomin - Zdziechowice. 16 sierpnia odbył się odbiór końcowy 

kompleksowo i gruntownie przebudowanej drogi powiatowej 2289L - odcinek od Nowego 

Kaczyńca do Polichny na terenie Gminy Szastarka. Całkowita długość odcinka to ponad 8 

km, a koszt całkowity inwestycji wyniósł 15 102 612,98 zł. Wykonawcą inwestycji było 

konsorcjum firm PBI Infrastruktura i PBI WMB. Inwestycja była realizowana przy 

wsparciu środków z Rządowego Funduszu Polski Ład  - Program Inwestycji Strategicznych. 

26 sierpnia Zarząd Dróg Powiatowych w Kraśniku działając w imieniu Powiatu 

Kraśnickiego przygotował i złożył wniosek o dofinansowanie inwestycji drogowych 

planowanych na 2025 rok w ramach dysponowanych przez Wojewodę Lubelskiego środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Pan Starosta wyjaśnił, że chodzi o dwie inwestycje- 

przebudowę drogi powiatowej nr 2735 Stróża Sulów na terenie Gminy Kraśnik- wniosek 

opiewa na kwotę 13 468 358,51 zł, natomiast drugi wniosek dotyczy przebudowy drogi 

powiatowej numer 2717L Kolonia Słodków- Rzeczyca -Węglin położonej na terenie Gminy 

Trzydnik Duży. Wniosek opiewa na kwotę 9 031 705,40 zł. Pan Starosta dodał, że ma 

nadzieję, że Wojewoda Lubelski przychyli się do złożonych wniosków i udzieli dotacji na te 

dwie bardzo ważne dla Powiatu Krasińskiego inwestycje. Wyjaśnił, że Powiat dysponuje już 

dokumentacją zarówno projektową, jak i kosztorysową na wskazane odcinki dróg. 30 

sierpnia odbył się odbiór końcowy jednej z największych inwestycji drogowych w historii 

Powiatu Kraśnickiego, czyli o przebudowie drogi powiatowej 2726 L w relacji Wilkołaz- 

Zakrzówek. Kompleksowo przebudowano odcinek drogi stanowiący dojazd do drogi S19. 

Odcinek ma długość 6 km 290 metrów i przebiega w dwóch gminach- Wilkołaz i 

Zakrzówek. Całkowity koszt tej inwestycji wyniósł 18 843 726,90 zł. Inwestycja została 

zrealizowana przez firmę WodBud. Inwestycja została zrealizowana przy wsparciu środków 

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg oraz Gminy Wilkołaz i Gminy Zakrzówek. Dodał, 

że osoby, które pamiętają, jak ta droga wyglądała wcześniej, no teraz jak się przyjadą, to 
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docenią tą inwestycję, ponieważ robi wrażenie. 6 września odbyło się spotkanie w Urzędzie 

Marszałkowskim Województwa Lubelskiego w Lublinie w sprawie realizacji zadania 

dotyczącego Rowerowego Roztocza. Powiat Kraśnicki obecnie znajduje się na etapie 

realizacji dokumentacji projektowej tego zadania. 12 września odbyła się narada techniczna 

z projektantami oraz przedstawicielami Gminy Dzierzkowice i Zarządu Dróg Powiatowych 

w Kraśniku w sprawie realizowanej dokumentacji projektowej przebudowy drogi 

powiatowej 2702L na odcinku Dzierzkowice Rynek do miejscowości Wyżnica na terenie 

Gminy Dzierzkowice. 13 września w siedzibie Starostwa Powiatowego w Kraśniku 

podpisano umowę na realizację remontu drogi powiatowej 2730L- ulicy Wodnej w 

Szastarce. Roboty zostaną wykonane przez firmę WodBud. Całkowity koszt inwestycji 

został oszacowany przez wykonawcę na kwotę 697 545,87 zł. Inwestycja będzie 

realizowana ze środków budżetowych Powiatu Kraśnickiego oraz Gminy Szastarka. 18 

września 2024 roku odbył się oficjalny odbiór końcowy pierwszego etapu inwestycji 

budowy chodnika w miejscowości Dąbrowa Bór na terenie Gminy Kraśnik. Chodnik został 

wybudowany na długości 507 mb. Koszt inwestycji opiewał na kwotę 712 021,53 zł. 

Inwestycja została zrealizowana przy wsparciu firmy OX2 oraz Gminy Kraśnik. Wyjaśnił, 

że firma OX2 jest to firma, która posiada wiatraki na terenie Powiatu Kraśnickiego, które 

niedawno uroczyście oddała do użytku. Ponadto w okresie międzysesyjnym Zarząd Dróg 

Powiatowych w Kraśniku, poza realizacją inwestycji już rozpoczętych oraz ogłoszeniu 

przetargów nowych inwestycji, zajmował się również bieżącym utrzymaniem dróg 

powiatowych w zakresie koszenia poboczy, rowów, a także zieleńców, podcinką drzew, 

krzewów zagrażających bezpieczeństwu ruchu drogowego,  oczyszczaniem kratek 

ściekowych, udrażnianiem przepustów, pod drogami powiatowymi, przekładaniem 

odcinków uszkodzonych chodników, oczyszczaniem jezdni, dróg i chodników, sadzeniem 

drzew zgodnie z uzyskanymi decyzjami administracyjnymi, ścinaniu zawyżonych poboczy, 

pogłębianiu rowów wzdłuż dróg, zabruku peronów przystankowych, zmianami stałymi 

organizacji ruchu, w tym uzupełnieniem oznakowania. Następnie Pan Starosta przedstawił 

informacje dotyczące wyniku przetargu. Wyjaśnił, że 12 września w siedzibie Starostwa 

Powiatowego w Kraśniku odbył się pierwszy, ustny, nieograniczony przetarg. Przedmiotem 

przetargu była działka położona w Mieście Kraśnik, Obręb Stacja Kolejowa, numer działki 

70/10, o powierzchni 5 a 63 m2 oraz działka 70/6, o powierzchni 3 a 58 m2. Cena 

wywoławcza nieruchomości wynosiła 150 000 zł. Wynik przetargu to 151 500 zł. Nabywcą 

zostało PBI WMB sp. z o.o. Wyjaśnił, że jest to firma budowlana działająca na terenie 

Miasta Kraśnik. Następnie Pan Starosta przedstawił zestawienie inwestycji dotyczących  

realizacji podpisanych umów i odbioru robót oraz postępowań. W okresie od 18 czerwca do 

25 września realizowane są następujące projekty. Dostosowanie budynku Zespołu Szkół 

Specjalnych w Kraśniku do potrzeb osób niepełnosprawnych. Wykonawcą robót jest firma 

ALDO Przedsiębiorstwo Usługowe Handlowe Dariusz Budkowski z siedzibą w Kraśniku. 

Planowany termin realizacji inwestycji to koniec września 2025 roku. Wartość projektu to 

jest 386 000 zł. Następny projekt, który jest realizowany zgodnie z umową, to projekt pod 

nazwą Dostosowanie budynku Zespołu Szkół nr 2 w Kraśniku do potrzeb osób 

niepełnosprawnych. Wartość zamówienia wynosi 135 000 zł. Zadanie zostało zrealizowane. 

Wykonawcą robót była firma budowlana Rem-Dom Dariusz Kurzyna z siedzibą w 



12 

 

Dzierzkowicach. Następny projekt to Dostosowanie budynku Zespołu Szkół Specjalnych w 

Kraśniku do potrzeb osób niepełnosprawnych. Zadanie jest realizowane jest zgodnie z 

umową. Wartość zamówienia 68 000 złotych i realizuje to firma budowlana Remontex 

Grzegorz Sobutka z siedzibą w Kraśniku. Następny projekt składa się z trzech zadań. 

Pierwsze zadanie dotyczy dobudowy skrzydła i windy w Zespole Szkół nr 1. Drugie zadanie 

to poprawa dostępności dla osób ze szczególnymi potrzebami w budynkach Zespołu Szkół 

nr 1 w Kraśniku oraz Zespołu Szkół nr 2 w Kraśniku. Trzecie zadanie to poprawa 

dostępności w budynkach oświatowych dla osób ze szczególnymi potrzebami. Wykonawcą 

robót jest firma Walted, z o.o. z siedzibą w Warszawie. Wartość tej inwestycji 7 297 000 zł i 

znajduje się w trakcie realizacji. Zadanie przebiega bez żadnych opóźnień. Następny 

realizowany projekt to poprawa dostępności dla osób ze szczególnymi potrzebami w 

budynkach Zespołu Szkół nr z w Kraśniku oraz Zespołu Szkół nr 2 w Kraśniku. 

Wykonawcą jest firma Dach-Mur Piotr Sycz z siedzibą w Polichnie. Wartość zamówienia 

719 969,04 zł. Następne zadanie, które jest w trakcie realizacji, to opracowanie 

dokumentacji projektowo kosztorysowej dotyczącej dostosowania głównej części budynku 

Zespołu Szkół nr 2 w Kraśniku do obowiązujących wymagań przeciwpożarowych. Na 

ukończeniu są prace projektowe, których termin realizacji upłynie z końcem września. 

Następne zadanie w trakcie realizacji jest to opracowanie dokumentacji projektowo- 

kosztorysowej dotyczącej modernizacji budynku kuchni w Domu Pomocy Społecznej w 

Gościeradowie oraz monitoringu wizyjnego zewnętrznego i wewnętrznego w budynkach 

Pałacu i Domku pod Kasztanem. No został ogłoszony przetarg i jeszcze nie został 

rozstrzygnięty. To zadanie jest w trakcie realizacji. Następny realizowany projekt to projekt 

pod nazwą Nowe umiejętności szansą na przyszłość. Wartość zamówienia to 43 045 300 zło, 

a wykonawcą dostawy pomocy dydaktycznych jest Fundacja Bliżej Ludzi z siedzibą w 

Kielcach. W ramach tego zadania realizowane będą wyjazdowe zajęcia edukacyjne dla 

uczestników projektu. Obecnie szczegółowo opracowywany harmonogram wyjazdu. 

Wartość zamówienia to 129 740 zł. Pan Starosta dodał, że wyjazdy będą realizowane przez 

firmę Asbus sp. z o.o. z siedzibą w Kraśniku. W ramach tego projektu zostało rozstrzygnięte 

postępowanie przetargowe na dostawę sprzętu informatycznego oraz pomocy 

dydaktycznych na kwotę 256 529,30 zł. Dostawcą sprzętu jest firma 13P, sp. z o.o. z 

siedzibą we Wrocławiu. Następne zadanie- projekt w trakcie realizacji to projekt Powiat 

Kraśnicki Neutralny Klimatycznie- stworzenie systemu doradztwa. Wartość zamówienia to 

12 600 złotych. Wykonawcą poradników będzie firma Dariusz Dalaszyński, Djpress, z 

siedzibą w Grodzisku Wielkopolskim. Wyjaśnił, że najnowszym projektem jest projekt 

Kształcenie zawodowe- nowe perspektywy. Powiat Kraśnicki w dniu 30 sierpnia podpisał 

umowę o dofinansowanie na realizację projektu w odpowiedzi na konkurs Działania 10.4 

Kształcenie zawodowe priorytetu 10 Lepsza edukacja Program Fundusze Europejskie dla 

Lubelskiego na lata 2021-2027 ogłoszonego przez Zarząd Województwa Lubelskiego. 

Projekt ten skierowany jest do uczniów i nauczycieli Zespołu Szkół nr 1 w Kraśniku, czyli 

dla Technikum nr 1, Zespołu Szkół nr 2 w Kraśniku, dla Technikum nr 2 oraz Zespołu Szkół 

nr 3 w Kraśniku, dla Technikum nr 3 i Szkoły Branżowej I stopnia. Wartość projektu to aż 5 

551 187,21 zł, z czego dofinansowanie ze środków zewnętrznych- Unia Europejskiej to jest 

85%, budżet państwa 5%, czyli kwota dofinansowania to 4 996 068,48 zł. Wyjaśnił, że  
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projekt ma na celu zwiększenie dostępu uczniów i nauczycieli do nowoczesnych technik i 

technologii, wsparciu uczniów w zakresie zdobywania dodatkowych uprawnień 

zwiększających ich szansę na rynku pracy, doposażenie obiektów w specjalistyczny sprzęt i 

materiały edukacyjne na zajęcia dla uczniów oraz realizację staży uczniowskich.  

 

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Pan Radny Zbigniew Gawdzik poinformował, że dużo czasu upłynęło od ostatniego 

sprawozdania Starosty Kraśnickiego, w związku z tym podjętych zostało wiele decyzji, 

uchwał, jak również Zarządzeń Starosty Kraśnickiego.  Pan Radny poprosił o rozszerzenie 

uchwały znajdującej się w sprawozdaniu pod numerem 16 w sprawie zmiany Regulaminu 

Organizacyjnego Zarządu Dróg Powiatowych w Kraśniku. Zapytał czego dotyczyły 

wprowadzone zmiany. Następnie zapytał o uchwałę znajdującą się pod numerem 21 

sprawozdania w sprawie przetargu ustnego na sprzedaż nieruchomości. Dodał, że jeżeli jest 

to przetarg, o którym mówił Pan Starosta na kwotę 151 500 zł, to nie potrzebuje wyjaśnień. 

Dodał, że pod numerem 44 sprawozdania znajduje się również uchwała dotycząca 

sprzedaży nieruchomości. Wyjaśnił, że podczas poprzednich sesji Rady Powiatu w Kraśniku 

prosił o przedstawienie krótkich uzasadnień, dzięki czemu nie będzie konieczności 

przedstawiania wyjaśnień. Następnie Pan Radny zapytał o zmiany w Regulaminie 

Organizacyjnym Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kraśniku, jak również w 

Regulaminie Organizacyjnym Starostwa Powiatowego w Kraśniku, które zostały wskazane 

w uchwałach znajdujących się pod pozycjami 49 i 50 sprawozdania Starosty. Dodał, że pod 

numerem 61 wskazana została uchwała w sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu 

uchwały Rady Powiatu. Z uwagi na to, że jest to rzadka praktyka zapytał czego dotyczy 

uchwała Rady Powiatu, która ma być konsultowana. 

 

Pani Marta Gajewska Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Kraśniku udzieliła 

odpowiedzi na pytanie dotyczące zmian w Regulaminie Organizacyjnym Zarządu Dróg 

Powiatowych w Kraśniku. Wyjaśniła, że do tej pory obowiązywał Regulamin, który został 

przyjęty uchwałą Zarządu Powiatu w Kraśniku w 1999 roku, do którego zostały 

wprowadzone zmiany.  Dotyczyły one składu komórek, znajdujących się w ZDP w 

Kraśniku. Ostatnia zmiana z 2006 roku obejmowała takie stanowiska jak: główny inżynier 

do spraw inwestycji, samodzielne stanowisko do spraw środków pozabudżetowych, 

utrzymania dróg i mostów, nadzoru budowy zamówień, sekcja finansowo-ekonomiczna, 

obsługi administracyjne, organizacji ruchu, pracowniczych, obronnych, bezpieczeństwa i 

higieny pracy, przeciwpożarowych, jak również służba liniowa. Wyjaśniła, że w 

Regulaminie dostosowane zostały stanowiska i działy do tych, które już od kilku lat 

funkcjonują w Zarządzie Dróg Powiatowych w Kraśniku. Dodała, że nie istnieje już 

stanowisko jak główny inżynier, samodzielne stanowisko ds. środków pozabudżetowych, 

czy dział zamówień publicznych, w którym w nie ma nadzoru i budowy, ponieważ znajduje 

się dziale utrzymania. W związku z tym uporządkowane zostały i doprecyzowane zakresy 

obowiązków, które wynikają z ustawy o drogach. Wyjaśniła, że ogólne zapisy nie uległy 

zmianie i Zarząd Dróg Powiatowych w Kraśniku podlega pod Zarząd Powiatu w Kraśniku i 
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to Zarząd Powiatu w Kraśniku sprawuje nadzór finansowy nad Zarządem Dróg 

Powiatowych w Kraśniku.  

 

Pani Renata Kuś Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami poinformowała, że 

pierwsza uchwała dotyczyła przetargu, o którym Pan Starosta informował w Sprawozdaniu, 

natomiast druga uchwała dotyczy przetargu nieruchomości położonej w miejscowości 

Gościeradów Folwark, Nr 54/10 i przetarg jest ogłoszony na 31 października. Cena 

wywoławcza to 700 000 zł.  

 

Pani Katarzyna Michalczewska Kierownik Wydziału Spraw Społecznych złożyła 

wyjaśnienie odnośnie uchwały Nr 18-78/2024 w sprawie przedstawienia przeprowadzenia 

konsultacji dotyczącej uchwały Rady Powiatu. Wyjaśniła, że w dniu 5 września 2024 roku 

wpłynęło pismo od Pani Marii Słoty Dyrektora SPZOZ w Kraśniku, dotyczące konieczności 

wprowadzenia zmian w obecnie obowiązującym Statucie SPZOZ w Kraśniku, poprzez 

usystematyzowanie, aktualnie obowiązujących zapisów, celem nadania ich treści zgodności 

z przepisami powszechnie obowiązującymi, rejestrem podmiotów leczniczych 

wykonujących działalność leczniczą i w związku z tym jest konieczność nadania nowego 

Statutu. Dodała, że 17 września 2024 roku Rada Społeczna pozytywnie zaopiniowała 

projekt Statutu SPZOZ w Kraśniku, konsekwencją czego było podjęcie uchwały przez 

Zarząd Powiatu w Kraśniku w sprawie przeprowadzenia konsultacji. Konsultacje społeczne 

są prowadzone od dnia 18 września i będą trwały do 2 października, wynikają one z ustawy 

o Działalności Pożytku Publicznego i Wolontariacie i w ślad za tym, po przeprowadzeniu 

konsultacji na kolejnej sesji Rady Powiatu w Kraśniku będzie przyjmowany  nowy Statut 

SPZOZ w Kraśniku.  

 

Pani Katarzyna Wójtowicz Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kraśniku 

poinformowała, że w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie zmieniony został Regulamin 

Organizacyjny. Usunięto dwa stanowiska pracy. Pierwsze to stanowisko dotyczące 

usamodzielnień wychowanków. Wyjaśniła, że nie było ono w stu procentach obłożone. 

Zadania zostały podzielone na innych pracowników z tej samej sekcji.  Usunięto również 

stanowisko Zastępcy Dyrektora, które było stanowiskiem martwym.  

 

Pani Agnieszka Lenart Sekretarz Powiatu przedstawiła informacje dotyczące uchwalenia 

Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Kraśniku z dnia 27 sierpnia 2024 

roku. Wyjaśniła, że utworzono Wydział Biura Rady i Biura Starosty, w którego skład 

wchodzi referat Biura Rady i Biura Starosty. Sekretarz Powiatu pełni jednocześnie funkcję 

Kierownika Wydziału Biura Rady i Biura Starosty. Wyodrębniono stanowisko Geodety 

Powiatowego. Kierownicy poszczególnych Wydziałów Starostwa Powiatowego w Kraśniku 

zaktualizowali informacje o zadaniach wykonywanych w ramach podległych im Wydziałów. 

Dodała, że do Regulaminu Organizacyjnego została dołączona Struktura Organizacyjna 

Starostwa Powiatowego w Kraśniku.  

 

Pan Przewodniczący Rady poprosił Panią Marię Słotę Dyrektora SPZOZ w Kraśniku o 
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przedstawienie informacji dotyczących bieżącego funkcjonowania SPZOZ w Kraśniku. 

 

Pani Dyrektor poinformowała, że na pewno wszyscy obserwują wszelkie doniesienia, które 

pojawiają się w mediach i dotyczą szpitali z Województwa Lubelskiego, a przede 

wszystkim szpitali powiatowych, dlatego postara się przedstawić podsumowanie za ostatnie 

osiem miesięcy tego, co wydarzyło się w SPZOZ w Kraśniku, ponieważ realizowanych 

zadań jest bardzo dużo i wszystkie mają konsekwencje w czasie późniejszym. Pani 

Dyrektor na początku odniosła się do liczby udzielonych świadczeń zdrowotnych. 

Wyjaśniła, że od początku roku, SPZOZ w Kraśniku udziela świadczeń na bieżąco, bez 

żadnych przerw, chociaż czasami przychodzi to z trudem. Wyjaśniła, że bardzo trudny był 

okres wakacyjny, przede wszystkim z zabezpieczeniem personelu medycznego na SOR-ze. 

Ogólnie występuje olbrzymi kłopot z zabezpieczeniem personelu lekarskiego na SOR-ze. 

Jest to spowodowane m.in. tym, że lekarze coraz rzadziej chcą pracować w bardzo trudnych, 

SOR- owskich warunkach. W SPZOZ w Kraśniku są dwa piony dyżurowe, są lekarze 

zabiegowi i lekarze internistyczni. Jeżeli występują luki, to nie jest tak, że pacjent jest 

niezabezpieczony i nie zostaje mu udzielone świadczenie. Wtedy dyrekcja szpitala posiłkuje 

się personelem z oddziałów, personelem dyżurnym i jak najbardziej wszystkie świadczenia 

są realizowane. Pacjenci nie są odsyłani ze szpitala w Kraśniku, z Oddziału SOR- uo na 

inne oddziały szpitalne w Województwie Lubelskim tylko dlatego, że nie ma kadry 

lekarskiej. Dodała, że zdarza się, że z okolicznych szpitali pacjenci, w związku z brakiem 

kadry, odsyłani są do szpitala w Kraśniku. Poinformowała, że liczba hospitalizowanych 

osób, bez Szpitalnego Oddziału Ratunkowego do końca sierpnia wynosiła 8267, natomiast 

w samym okresie wrześniowym do wczoraj, tych osób było ponad 867. Na SOR-ze do 

sierpnia przyjętych zostało 13 116 osób. W Nocnej Świątecznej Opiece Zdrowotnej przyjęto 

4 137 osób, w tym 3 432 dzieci. W samym miesiącu, we wrześniu, w Nocnej i Świątecznej 

Opiece Zdrowotnej udzielono świadczeń 649 osobom, w tym 269 dzieciom. Bardzo istotne 

jest to, że na posiedzeniu Komisji Zdrowia w dniu wczorajszym prowadzona była rozmowa, 

dotycząca  współpracy szpitala z Podstawową Opieką Zdrowotną, czyli z ośrodkami z 

okolicznych miejscowości, ale także z Miasta Kraśnik. Wyjaśniła, że w SPZOZ w Kraśniku 

można zauważyć, że coraz więcej pacjentów korzysta z Nocnej i Świątecznej Opieki 

Zdrowotnej. Porównując do roku 2023 udzielono o 431 świadczeń więcej i w analogicznym 

okresie udzielono więcej iniekcji. Czyli o 1230 osób więcej pacjentów przyjeżdża na tak 

zwane zastrzyki do Nocnej i Świątecznej Opieki Zdrowotnej. Dodała, że jest to związane 

również z ilością wykonywania badań, co odciąża POZ-ty, a jednocześnie jest działaniem 

kosztochłonnym dla szpitala. Współpraca z POZ- ami jest zazwyczaj dobra. Wyjaśniła, że 

bardzo często chodzi również o finansowanie. Personel SPZOZ w Kraśniku stara się, żeby 

wszyscy pacjenci byli bardzo dobrze zaopatrzeni, aczkolwiek czasem pacjenci dziwią się, że 

jest kolejka, że muszą czekać, że chcieliby przyjść i natychmiast być obsłużeni, niestety 

czasem to jest niewykonalne. Ludzie z różnych powodów nie idą do swoich lekarzy 

rodzinnych. Być może dlatego, że pracują, może dlatego, że wyjeżdżają, nie mają takich 

możliwości. Lekarz rodzinny też przyjmuje w określonych godzinach. Niepokojące jest to, 

że pacjenci wciąż cyklicznie przychodzą z bardzo drobnymi rzeczami na SOR. Należy 

pamiętać i mówić o tym, że SOR jest szpitalnym oddziałem ratunkowym. Jest to oddział, na 
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którym się ratuje życie. Jeżeli jest jakieś uszkodzenie ciała, skręcenie nogi kilkudniowe, czy 

pacjent ma katar przez kilka dni, czy wysypkę, nie należy dziwić się, że lekarze czasem w 

sposób bardziej stanowczy odnoszą się do pacjentów, ale to nie jest oddział dedykowany, od 

tego są lekarze rodzinni i dyrekcja szpitala podejmie próby dotarcia do pacjentów z 

informacją, żeby jednak z takimi drobnymi rzeczami nie przychodzili na Szpitalny Oddział 

Ratunkowy. SOR służy do konkretnych celów ratowania zdrowia i życia. Wyjaśniła, że na 

SOR- ze pracuje lekarz, który nie jest w stanie zająć się kilkoma pacjentami na raz. Każdy 

pacjent potrzebuje odpowiedniej atencji i odpowiedniego zabezpieczenia. Należy pacjenta 

zbadać, a w sytuacji gdy lekarz będzie się zajmował wysypką, czy skręconą kostką, czy 

tygodniowym katarem, to ktoś, kto potrzebuje pomocy, może na tą pomoc czekać zbyt 

długo. Dodała, że funkcjonuje  system, który określa czas, który jest przestrzegany, jest to 

triażowanie pacjentów. Wykonują  to ratownicy medyczni. Następnie Pani Dyrektor 

zaapelowała do radnych Rady Powiatu w Kraśniku, aby podczas rozmowy z mieszkańcami 

wspominali, aby racjonalnie wykorzystywać Szpitalny Oddział Ratunkowy. Poinformowała, 

że liczba zabiegów, biorąc pod uwagę oddział chirurgiczny, ortopedyczny, ginekologiczny, 

w tym cięcia cesarskie, razem za okres ośmiomiesięczny wynosiła 1575. SPZOZ w 

Kraśniku jest monitorowany przez Narodowy Fundusz Zdrowia i w ostatnim czasie została 

przekazana informacja, że ilość zabiegów znajduje się na poziomie lub powyżej średniego 

poziomu w Województwie Lubelskim. Jest to bardzo istotna informacja, ponieważ jeżeli 

chodzi o szpitale powiatowe, trwają działania restrukturyzacyjne, dotyczące szpitali 

powiatowych spowodowane tym, że jest ich zbyt dużo. W Województwie Lubelskim 

funkcjonują szpitale powiatowe w odległości około 20 czy 30 kilometrów i w sąsiedztwie 

SPZOZ w Kraśniku jest kilka szpitali. W związku z tym nowe projekty ustaw będą skupiały 

się również na ilości procentowej wykonywanych zabiegów operacyjnych, co będzie 

wyznacznikiem wskazującym na racjonalność funkcjonowania danego oddziału. Wyjaśniła, 

że występuje problem z oddziałami położniczo-ginekologicznymi. Przede wszystkim z 

położnictwem, gdzie rodzi się coraz mniej dzieci. Dodała, że zabezpieczenie takiego 

oddziału jest bardzo wymagające. Wyceny świadczeń w tej dziedzinie nie pokrywają 

niestety kosztów. Ten problem istnieje również w SPZOZ w Kraśniku. Jest to oddział 

najbardziej kosztowy, najbardziej defictowy. Sytuacja była by dobra, gdyby strata z tego 

oddziału na koniec roku zamknęłaby się w kwocie 5 000 000 zł. Wszystko zależy od tego, 

jaka ilość świadczeń, ilość zabiegów, ilość porodów będzie się odbywała szpitalu. Wyjaśniła, 

że jest to istotne, ponieważ pojawiły się tabele, rankingi szpitali powiatowych z całej Polski, 

z całego kraju, wskazujące na szpitale, w których porodów odbywa się poniżej 400. 

Niestety SPZOZ w Kraśniku znajduje się na tej liście, ponieważ liczba urodzonych dzieci 

od początku roku wyniosła 197. Jest to bardzo mało. Związane jest to z tym, że pacjentki 

same wybierają sobie szpital, w którym chcą rodzić, lekarza, który prowadzi ich ciąże. 

Dyrekcja SPZOZ w Kraśniku stara się promować promować kraśnicki Oddział 

Ginekologiczno-Położniczy, który posiada doskonałą infrastrukturę. Poinformowała, że od 

roku poprzedniego, dzięki determinacji Rady Powiatu w Kraśniku, jak również ciężkiej 

pracy personelu szpitala zakończona została budowa tego budynku, który jest wspaniały. 

Wyjaśniła, że jest to infrastruktura na miarę XXI wieku, ponieważ posiada najlepsze 

warunki bytowe w całym Województwie Lubelskim. Oddział posiada również 
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zabezpieczenie medyczne. Wyjaśniła, że przeprowadziła rozmowę z Panią Dyrektor szpitala 

w Janowie Lubelskim, która informowała, że prowadzi prace dążące do ograniczenia,  jeżeli 

chodzi o położnictwo. Prowadzone są tam rozmowy z Zarządem, z Radą Powiatu, ponieważ 

z różnych powodów ten oddział dla szpitala w Janowie Lubelskim jest tak deficytowy, że 

nie stać go na jego prowadzenie.  SPZOZ w Kraśniku oferuje  pacjentkom z Powiatu 

Janowskiego bardzo dobre warunki, jeżeli zechcą korzystać z usług kraśnickiego szpitala.  

Pani Dyrektor ma nadzieje, że wolą Dyrekcji szpitala w Janowie Lubelskim będzie zawarcie 

porozumienia z SPZOZ w Kraśniku, dotyczące zabezpieczenia transportu pacjentkom, które 

trafią do janowskiego szpitala, żeby miały gwarancję dowiezienia  do SPZOZ w Kraśniku. 

Wyjaśniła, że należy mówić o tym, że z danych GUS-u wynika, że w roku 2023 w Polsce 

urodziło się najmniej dzieci od II wojny światowej, natomiast w 2024 roku jest jeszcze 

gorzej, ponieważ w pierwszej połowie zarejestrowano o 126 500 mniej urodzeń niż jeszcze 

w roku 2023. Dodała, że jest to temat bardzo trudny, dlatego należy prowadzić rozmowy 

również z innymi powiatami. Jest to wprowadzenie w proces restrukturyzacji, który się 

pojawia i który jest opracowywany. SPZOZ w Kraśniku uczestniczy w tym procesie 

poprzez różnego rodzaju spotkania z Narodowym Funduszem Zdrowia, z przedstawicielami 

Ministerstwa, z przedstawicielami specjalnego zespołu, który przy Ministrze Zdrowia został 

powołany do spraw restrukturyzacji. Pani Dyrektor zależy na tym aby szpital w Kraśniku z 

tej restrukturyzacji wyszedł w sposób racjonalny, gospodarny i tak, żeby zabezpieczał 

pacjentów z całego powiatu. Wyjaśniła, że Pani Katarzyna Michalczewska Kierownik 

Wydziału Spraw Społecznych uzasadniła dokonane zmiany w Statucie SPZOZ. Pani 

Dyrektor zapewniła, że te zmiany mają na celu dostosowanie do obowiązującego prawa. W 

szpitalu zostały przeprowadzone kontrole i należy skonsolidować akty prawne, 

wyprostować pewne rzeczy. W uchwale zostanie przedstawiony wniosek o uchwalenie 

tekstu jednolitego. Jeżeli chodzi o realizację kontraktu jest to bardzo istotne, ponieważ 

realizacja występuje na poziomie 103% w ryczałcie oraz 114% poza ryczałtem. Są to dane 

za 8 miesięcy, ponieważ rzetelnie można je wyliczyć. Następnie Pani Dyrektor przedstawiła 

informacje dotyczące wyniku finansowego. Poinformowała, że  od 1 lipca 2024 roku w 

ochronie zdrowia zostały przyznane kolejne podwyżki. Największa pozycja kosztów 

rodzajowych to wynagrodzenia z pochodnymi bez Zakładowego Funduszu Świadczeń 

Społecznych oraz kontrakty. Za pierwsze półrocze w SPZOZ w Kraśniku wyniosły ponad 

49 000 000 zł, co stanowi 75% kosztów działalności operacyjnej i 71,5% przychodów z 

NFZ. Wzrósł na kontrakt, co jest bardzo ważne, ponieważ tak jak mówił w poprzedniej 

kadencji Pan Radny Andrzej Maj, to jest jedna z najważniejszych rzeczy. Szpital 

wypracował wzrost kontraktu w roku poprzednim, ponieważ wypracowane zostały  

nadwykonania, które skutkowały tym, że w 2024 roku szpital otrzymał  część środków i 

dzięki temu zaczyna odzyskiwać płynność finansową. Dodała, że w związku z podwyżkami, 

które zadziały się w ochronie zdrowia od lipca, nastąpił wzrost o około 11,9%, jeżeli chodzi 

o wynagrodzenia z umów o pracę. NATO zgodnie z rekomendacją Prezesa Agencji Oceny 

Technologii Medycznych i Taryfikacji w sprawie zmiany sposobu poziomu finansowania 

świadczeń opieki zdrowotnej zostały zmienione kwoty za punkt, co później zostało 

uśrednione. Dla SPZOZ w Kraśniku najlepsza informacja jest taka, że wzrost ceny, wyceny 

punktu pokrył wzrost kosztów wynagrodzeń. Smutne natomiast jest to, że wszystkie 
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pieniądze jakie szpital otrzymuje pokrywają wynagrodzenia. Podobna sytuacja jest prawie 

wszystkich szpitalach powiatowych. Ten temat podnosi również Ministerstwo Zdrowia. Na 

rok 2024, jeżeli chodzi podwyżki w ochronie zdrowia Pani Minister przeznaczyła ponad 

15 000 000 000 złotych. Te środki zostały przeznaczone praktycznie na wzrost 

wynagrodzeń, nie na poprawę jakości, nie na inwestycje, nie na możliwości polepszania 

czegokolwiek w szpitalu, a na wynagrodzenia. Jeżeli ta sytuacja będzie trwała, to szpitale 

powiatowe znajdą się w trudnej sytuacji. Podczas sesji Rady Powiatu w Kraśniku często 

podnosi się temat wynagrodzeń, niezadowoleniu pracowników, o obciążeniu pracą z czym 

Pani Dyrektor nie zgadzam się w 100%- ach. Wyjaśniła, że wzrost wynagrodzeń pokrywa 

się z zadowoleniem pracowników, ani większa chęć do pracy, co jest smutne dla Pani 

Dyrektor jako pracodawcy. Poinformowała, że w 2024 roku szpital w Kraśniku wypłaca 

środki z Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych. SPZOZ w Kraśniku wypłaca 

środki w wysokości1 500 000 zł z przeznaczeniem na tak zwane „Wczasy pod gruszą”. 

Dodała, że w tego tytułu pracownicy powinni pozytywnie patrzeć na to, co się dzieje w 

zakładzie. Zrealizowane zostały również zadania inwestycyjne, obecnie znajdujące się na 

etapie doposażenia i przebudowy SOR-u w Kraśniku. Jest to zadanie, na które umowa 

została podpisana w 2023 roku. Wyjaśniła, że z tego zadania za zgodą Ministerstwa 

Zdrowia udało się przesunąć środki na zakup aparatu RTG. Nie było konieczności 

oczekiwania do roku 2026 i obecnie dokonano zakupu. Ministerstwo Zdrowia przychyliło 

się do prośby Dyrekcji Szpitala i udało n się sfinalizować zakup aparatu RTG na kwotę 

1 699 576,50 zł. Termin dostawy i instalacja tego aparatu ma być zakończona w grudniu 

tego roku. Poprzedni sprzęt był awaryjny i wynikały z tego tytułu różnego rodzaju kłopoty. 

Obecnie można powiedzieć, że wykonywana jest praca, inwestycje która zapobiegnie 

powstawaniu kłopotów sprzętowych. Poinformowała, że obecnie wykonywana jest 

przebudowa III piętra szpitala, na którym będzie znajdowała się kaplica. Wyjaśniła, że przez 

wiele lat kaplica była taka prowizoryczna, a jest to miejsce spokoju, miejsce na 

przemyślenia, bo nie każdy musi korzystać ze świadczeń sakramentalnych, ale miejsce takie 

w szpitalu być powinno i do tego Dyrekcja dąży. Dodała, że dzięki przychylności radnych 

Rady Powiatu w Kraśniku dofinansowanie w kwocie 1 203 000 zł zostało ujęte w budżecie 

powiatu. Wyjaśniła, że realizowany jest I etap, ponieważ na zakończenie realizacji zadania 

potrzebne są wyższe środki. Dodała, że ma nadzieję, że zgodnie z umową do końca roku 

będzie można korzystać z dodatkowych gabinetów lekarskich, z sali, która będzie służyła 

rehabilitacji pacjentów, czy właśnie z miejsca wyciszenia- z kaplicy. Wyjaśniła, że praca jest 

wykonywana w jednej części trzeciego piętra, w drugiej części funkcjonują oddziały 

szpitalne. Szpital złożył wniosek, na ambulatoryjną opiekę specjalistyczną, zakup 

wyposażenia i sprzętu medycznego do poradni specjalistycznych oraz gabinetów 

diagnostycznych, ponieważ sprzęty, które obecnie szpital posiada są bardzo awaryjne. 

Dodała, że poradnie specjalistyczne cieszą się dużą popularnością pacjentów kraśnickich, i 

Pan Dyrektor dąży do jak najlepszego ich wyposażenia, żeby lekarze mieli możliwości 

diagnostyczne. Dobrą wiadomością jest to, że SPZOZ w Kraśniku jest na czwartym miejscu 

listy rankingowej Ministerstwa Zdrowia, która dotyczy wniosku o dofinansowanie 

mammografu, którego koszt stanowi kwotę 750 000 zł i Pani Dyrektor ma nadzieję, że uda 

się to zrealizować, pomimo krótkiego czasu, zadanie ma być zakończone w grudniu 2024 
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roku. Wyjaśniła, że wskazana kwota stanowi koszt samego urządzenia, a jeżeli chodzi o 

podłączenie oraz przeszkolenie będzie stanowiło to koszt SPZOZ w Kraśniku. Kolejne 

zadanie, które zostało zrealizowane z myślą o pacjentach oraz o lepszej dostępności, 

lepszych warunkach dla pacjentów, ale także dla personelu, dotyczy przeniesienia pracowni 

fizjoterapii z budynku na ulicy Wyszyńskiego. Wcześniej w budynku znajdował się Oddział 

Rehabilitacji Neurologicznej, który został przeniesiony do budynku szpitala na ul. Chopina. 

Obecnie w dwupiętrowym budynku przy ul. Wyszyńskiego, w którym mieściła się jeszcze 

fizjoterapia. Było to połączone, ponieważ był parter i trzecie piętro, i takie położenie było 

niekorzystne, niewykorzystany potencjał tego budynku, który wymaga również remontu. 

Obecnie udało się zejść z tego budynku, pracownia fizjoterapii została przeniesiona do 

budynku na ul. Niepodległości. Było to zadanie, którego całkowity koszt wyniósł około 

200 000 zł. W zadaniu tym pomagała firma zewnętrzna. Wystosowane zos5tało zapytanie 

ofertowe, ponieważ koszt przebudowy, wykonanej przez zewnętrzną firmę wyniósł 149 000 

zł. Pozostałe prace takie jak malowanie, sprawy hydrauliczne wykonywali pracownicy 

SPZOZ w Kraśniku. Wyjaśniła, że efekt prac jest bardzo bobry, wszystko znajduje się na 

jednym poziomie, na parterze po byłym Oddziale Kardiologii. Obecnie warunki pracy są 

dużo lepsze dla pacjentów dla personelu. Starostwo Powiatowe w Kraśniku przekazało 30 

krzeseł dla pacjentów. Oddział ten będzie sukcesywnie wyposażany w sprzęt, w nowe 

leżanki, na ile wystarczy środków. Ze środków własnych SPZOZ w Kraśniku zakupiony 

został również samochód. Jest to van do przewozu towaru. Szpital posiadał bardzo stary 

samochód, który już nie przeszedłby badań technicznych, dlatego dokonany został zakup 

nowego pojazdu za kwotę 82 800 zł. Wykorzystywane jest on do przewożenia posiłków, 

towarów z magazynu, zaopatrzenia z apteczki. Porusza się po terenie szpitala, jak również 

wyjeżdża na zewnątrz. Poinformowała, ze pozyskane zostały dwie karetki, więc tabor może 

nie całkiem odnowiony, ale jednak szpital posiada samochody, które nie są jeszcze bardzo 

wyeksploatowane i będą służyły pacjentom. Dodała, że zakupiony został również sprzęt 

medyczny, który jest niezbędny do prowadzenia działalności. Głowice do aparatów USG na 

kwotę ponad 15 000 zł, łóżka szpitalne dla Oddziału Neurologii na kwotę ponad 13 000 zł. 

Wyjaśniła, że były to łóżka do sali udarowej. Trzy elektryczne łóżka przekazał Pan 

Wojewoda. Pani Dyrektor wyjaśniła, że pacjenci udarowi to są pacjenci, przy których 

konieczna jest wzmożona praca i wzmożona opieka, dlatego łóżka z regulacjami 

automatycznymi pomogą personelowi przy opiece nad tym pacjentem. Szpital zakupił 

również i zamontował baterie do kompensacji mocy biernej za kwotę 94 000 zł. Instalacja 

tych baterii ma na celu zredukowanie ponadnormatywnego poboru energii biernej i 

ustabilizowanie pracy systemu elektroenergetycznego. W konsekwencji powoduje to 

obniżenie rachunków. Dodała, że były trzy lokalizacje szpitala, przy każdej zamontowany 

był licznik na podstawie którego za moc bierną dodatkowo należało zapłacić po 5 000 zł. 

Obecnie Pani Dyrektor ma nadzieję, że po pół roku czy po 8 miesiącach te środki zwrócą 

się szpitalowi. Poinformowała, że kontrolerzy z NIK, którzy kontrolowali sprzęt covidowy, 

przekazany przez Wojewodę Lubelskiego, zwracali również uwagę, na to, czy na nowych 

budynkach, już są zamontowane takie urządzenia. Dzięki Radzie Powiatu w Kraśniku 

również udało nam się zmodernizować część chodnika i drogi. Jeżeli chodzi o te zadania 

SPZOZ w Kraśniku pokrył koszty zakupu materiałów budowlanych, takich jak piach, 
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tłuczeń, obrzeża, za kwotę ponad 14 000 zł. Poinformowała, że kolejne zadanie przed 

którym stoi szpital to Środki Krajowego Planu Odbudowy. Opieka długoterminowa. 

Wyjaśniła, że wiadomym jest, że  budynek, w którym znajduje się Zakład Pielęgnacyjno-

Opiekuńczy jest piętrowym budynkiem nie wyposażonym w windę.  Na dzień dzisiejszy 

budynek wymaga remontu generalnego. Dyrekcja szpitala bierze pod uwagę zburzenie tego 

budynku i postawienie nowego, ponieważ okres wykorzystania środków z KPO będzie 

bardzo krótki. Termin składania wniosków to  6 listopada. W chwili obecnej przedstawiane 

są projekty techniczne. Dodała, że potrzebna jest ocena celowości inwestycji przedstawiona 

przez Narodowy Fundusz Zdrowia, Urząd Wojewódzki i Ministerstwa Zdrowia. Do 

finansowania w kwocie 20 000 0000 zł realizacji zadania, w 100 % zostanie przeznaczona 

dotacja, która nie uwzględnia 23% VAT. Podatek VAT stanowił będzie środki 

niekwalifikowane, które trzeba będzie wygospodarować. Wyjaśniła, że jest to jedyny 

kierunek, ponieważ Dyrekcji SPZOZ w Kraśniku, bez tych środków nie uda się, z własnych 

środków, wybudować nowego budynku dla osób starszych, które wymagają pielęgnacji. 

Dyrekcja poprzez wskazane działania dąży do zwiększenia miejsc w Zakładzie 

Opiekuńczym, ponieważ mieszkańcy często pytają o powód długiego oczekiwania na 

miejsce w tym Oddziale. Termin realizacji tego zadania wynosi półtorej roku, czyli 

zburzenie budynku i wybudowanie nowego. Pani Dyrektor wyjaśniła, że zdaje sobie sprawę, 

że nie jest to dużo czasu ale warto zaryzykować i zrobić wszystko, żeby się udało. 

Inwestycja znajduje się na etapie planu technologicznego i przygotowania Jowisza, kolejny 

etap to wydanie pozwolenia na budowę. Dodała, że wszystkie pozwolenia, decyzje 

wymagają czasu. Pani Dyrektor ma nadzieje, że Ministerstwo przychyli się do wniosków 

szpitali, żeby te dokumenty można było uzupełniać i środki nie wrócą do Unii Europejskiej, 

tylko zostaną wykorzystane przez szpitale powiatowe. Pani Dyrektor poinformowała, że 

Dyrekcja SPZOZ w Kraśniku prowadzi działania, które mają na celu pozyskiwanie 

personelu, z uwagi na brak kadry lekarskiej. Jeżeli chodzi o personel średni, w SPZOZ w 

Kraśniku zatrudniono pięć pielęgniarek, dzięki którym szpital posiada zaplecze, które w 

przypadku bardzo dużych absencji chorobowych, w przypadku różnego rodzaju 

niemożliwości wykonywania pracy przez personel, spowodowane orzeczeniami lekarza 

medycyny pracy. Następnie wyjaśniła, że PSOZZ w Kraśniku z każdej strony jest 

kontrolowany, więc nie ma mowy o jakichkolwiek możliwościach zaniechania czegoś, 

ponieważ dla Dyrekcji ważne jest  bezpieczeństwo zarówno personelu, jak i pacjentów.  

 

Pan Radny Karol Rychlewski zapytał o zmiany w Regulaminach Organizacyjnych. Czy w 

związku z wprowadzonymi zmianami pracownicy zostali z tego powodu pozbawieni pracy, 

zostali przeniesieni, czy też zmieniły im się zakresy obowiązków i warunki wynagrodzenia.  

 

Pan Radny Krzysztof Babisz poinformował, że wsłuchując się w informacje przekazane 

przez Panią Dyrektor SPZOZ w Kraśniku stwierdza, że wielkie słowa uznania i 

podziękowania należą się Pani Dyrektor, jak również wszystkim pracownikom, którzy 

wykonują zadania, o których informowała Pani Dyrektor. Dodał, że ogrom tych zadań, jest 

wynikiem pracy personelu. Wszyscy zdają sobie sprawę, że służba zdrowia jest 

najważniejszą dziedziną życia, dotyczącą wszystkich mieszkańców. Każdy w miarę 
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możliwości stara się pomóc, żeby ta opieka była jak najlepsza. Następnie zapytał, jeżeli 

chodzi o wzrost pacjentów na SOR-ze, czy wzrost jest całodobowy, czy to jest dzienny 

wynik, czy wzrost odnotowywany jest w Nocnej i Świątecznej Opiece Zdrowotnej. Zapytał, 

jaki procent stanowi wzrost pacjentów na Szpitalnym Oddziale Ratunkowym. Pan Radny 

zastanawia się, czy wspomniany wcześniej wzrost liczby przyjmowanych pacjentów nie jest 

spowodowany przeniesieniem Nocnej i Świątecznej Opieki Zdrowotnej do szpitala ul. 

Chopina. Pan Radny uważa, że potrzebna jest kampania informacyjna, w celu 

uświadomienie mieszkańców, że na SOR przyjmowani są pacjenci z zagrożeniem życia, a 

jeżeli chodzi o lżejsze przypadki, należy brać pod uwagę dłuższy czas oczekiwania na 

wizytę.  Być może ta kampania informacyjna pozwoli na to, że większa liczba pacjentów 

będzie zgłaszała się do Przychodni Specjalistycznych, do lekarzy rodzinnych. Dodał, że 

bardzo ważna jest odpowiedź, czy wzrost liczby pacjentów dotyczy Nocnej i Świątecznej  

Opieki Zdrowotnej, czy też dziennej. Wyjaśnił, że  jeżeli chodzi o przewlekłe urazy, czy te 

przypadki, które zdarzają się wieczorem, należy uświadamiać mieszkańców, żeby korzystali 

ze świadczeń lekarzy rodzinnych. Następnie Pan Radny odniósł się do wysokości 

wynagrodzeń w SPZOZ w Kraśniku. Wyjaśnił, że Pani Dyrektor informowała o bardzo 

ważnej rzeczy. Pomimo rosnących wynagrodzeń, pracownicy nie są zadowoleni. W związku 

z tym nasuwa się pytanie, czy można powiedzieć, że wynagrodzenia w służbie zdrowia są 

wysokie, czy niskie. Czy może presja dotycząca wynagrodzeń spowodowana jest brakiem 

personelu. Dodał, że duża liczba personelu średniego, czyli pielęgniarek dojeżdża do pracy 

do Lublina. Pan Radny zastanawia się czy SPZOZ w Kraśniku nie jest konkurencyjny i 

problem nie jest powodowany brakiem personelu średniego a lekarzy. Z informacji 

przedstawionych przez Panią Dyrektor wynika, że większość zaplanowanych i 

zwiększonych środków przeznaczone zostały na wynagrodzenia. Pan Radny podziękował 

wszystkim osobom, które przygotowują wnioski o dofinansowania i chciałby poznać liczbę 

tych osób. Zapytał czy jest to wyodrębniona komórka organizacyjna, czy firmy zewnętrzne 

przygotowują wnioski. Następnie poinformował, że wszystkie inwestycje, które są 

przeprowadzane, są konieczne, one poprawiają poziom świadczonych usług ale należy 

również zwrócić uwagę, na budynki opuszczane, jak np. budynek na ul. Wyszyńskiego. 

Zapytał, czy jest plan na jego wykorzystanie. Dodał, że obecnie ten budynek jest w bardzo 

złym stanie. Jest to  budynek znajdujący się na drodze prowadzącej do kościoła, który 

zlokalizowany jest przy banku PKO S.A. w  Kraśniku, obok którego również przechodzi 

duża liczba mieszkańców. Dodał, że zdaje sobie sprawę, że z drugiej strony są garaże i co 

być może również jest problematyczne. Zapytał, czy trwają prace mające na celu poprawę 

wyglądu budynku. 

 

Pani Dyrektor wyjaśniła, że jeżeli chodzi o zwiększoną liczbę pacjentów na SOR. 

Wyjaśniła, że zwiększenia dotyczą Nocnej i Świątecznej Opieki Zdrowotnej w Kraśniku. 

Dodała, że jest o 431 więcej udzielonych świadczeń. Nocna i Świąteczna Opieka Zdrowotna 

w Kraśniku pracuje od 18 do 8 rano oraz w niedzielę i święta. Dodała, że jest to analogiczny 

okres porównując pierwsze półrocze 2024 roku do  pierwszego półrocza 2023 roku, w 

którym wykonano o 1200 więcej iniekcji. Świadczy to o tym, że pacjenci rzadziej 

korzystają z opieki lekarza rodzinnego a częściej z Nocnej i Świątecznej Opieki Zdrowotnej. 
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Kolejne pytanie dotyczyło budynku na ulicy Wyszyńskiego. Poinformowała, że Dyrekcja 

SPZOZ w Kraśniku, z uwagi na stan tego budynku, który wymaga olbrzymich nakładów 

finansowych, żeby przenieść oddziały i zakład fizjoterapii do innych pomieszczeń, jak 

również po to, aby racjonalnie wykorzystywać przestrzeń, ponieważ w pewnym momencie 

nie była już racjonalnie wykorzystywana. Wyjaśniła, że w momencie przeniesienia 

Oddziału Rehabilitacji Neurologicznej do budynku przy ul. Chopina, po oddaniu do 

użytkowania budynku ginekologii, wykonywane były różnego rodzaju zamiany. Oddział 

Pediatryczny został przeniesiony do nowego budynku, gdzie znajdował się również Oddział 

Neonatologiczny, który musi znajdować się blisko Oddziału Ginekologicznego. Te zamiany 

udało się zorganizować w sposób rozsądny i racjonalny. W budynku przy ul. Wyszyńskiego 

pozostał tylko Oddział Fizjoterapii, a piętro po przeniesionym Oddziale Oddziału 

Rehabilitacji Neurologicznej było niewykorzystane ale pomimo tego należało go ogrzewać, 

co generowało dodatkowe koszty. W budynku często coś się psuło, wymagało naprawy. 

Obecnie zadaniem Dyrekcji SPZOZ w Kraśniku   

jest poinformowanie Straży Pożarnej o tym, że budynek nie jest użytkowany. Wyjaśniła, że 

szpital otrzyma środki z Krajowego Programu Odbudowy na realizację zadania, 

polegającego na  wybudowaniu nowego miejsca na Zakład Pielęgnacyjno-Opiekuńczy. 

Realizacja zadania będzie trwała co najmniej półtorej roku, dlatego należy zabezpieczyć 

miejsce, w którym będzie można  zajmować się pacjentami, którzy często nie mają dokąd 

wrócić. Wyjaśniła, że funkcjonują Domy Pomocy Społecznej ale koszt utrzymania pacjenta 

jest wyższy, jest inny sposób finansowania w Zakładzie Opiekuńczo-Leczniczym czy opiece 

długoterminowej, w Domu Pomocy Społecznej a inaczej w jednostce szpitalnej. Dodała, że 

zwiększenie liczby łóżek w opiece długoterminowej jest jednym z kamieni milowych, 

szpital również musi podejmować w tym kierunku działania. Na chwilę obecną szpital 

będzie aplikował o środki ale nie wiadomo jaki będzie rezultat. Jeżeli chodzi o liczbę 

pracowników zajmujących się przetargami, to są trzy osoby i jeden kierownik w dziale 

zaopatrzenia. Ogłaszana jest duża liczba przetargów na produkty pomocnicze, produkty do 

administracji, jak również  programy lekowe. To wszystko robią te osoby. Jeżeli chodzi o 

wnioski zajmuje się nimi dyrekcja szpitala. Dodał, że jeżeli jest duży wniosek  dyrekcja 

korzysta z pomocy wyspecjalizowanych firm. Tak wygląda sytuacja podczas pisania 

wniosku np. na Jowisz, jeżeli jest krótki okres czasu. Wyjaśniła, że nie są to środki które 

byłyby zaporowe, bo w takim przypadku potrzebny byłby sztab osób, którzy zajmowaliby 

się tym, a przede posiadali wiedzę na ten temat. Poinformowała, że Pan Radny zwrócił 

uwagę na zobowiązania wymagalne zakładu, które na koniec 2023 roku były dosyć wysokie. 

Wyjaśniła, że wartość zobowiązań wymagalnych na przestrzeni roku, czyli od 30 czerwca 

2020 do 30 czerwca 2024 spadła o 4 535 166 zł, a więc o 96,8%. Następnie Pani Dyrektor 

poprosiła, aby Radni Rady Powiatu w Kraśniku czytali artykuły, które się pojawiają w 

prasie, na temat szpitali powiatowych. Dodała, że w trudnej sytuacji znajduje się szpital w 

Lubartowie, gdzie zamknięty został Oddział Chirurgii, jak również SOR. Dyrektor tego 

szpitala w wypowiedzi dla rynku zdrowia informował, że na dzień dzisiejszy szpital w 

Lubartowie nie powinien przyjmować pacjentów. Wskazuje to na to, że nie jest tak, gdy 

pracownicy myśleli i myślą nadal, że szpital zawsze był, zawsze jest i zawsze będzie. 

Również, że niezależnie od sytuacji szpitala wynagrodzenie jest najważniejsze. Sytuacja 
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szpitala w Lubartowie, Hrubieszowie, czy we Włodawie pokazuje, że nie do końca już to w 

taki funkcjonuje. Kolejny ważny temat dotyczy  pracy poradni specjalistycznych i 

oczekiwania pacjentów. Z różnego rodzaju artkułów można wyczytać, że pacjenci są 

odsyłani, z kwitkiem ze względu na to, że Narodowy Fundusz Zdrowia ma problemy z 

zapłatą za nadwykonania. Wyjaśniła, że taki problem również występuje w SPZOZ w 

Kraśniku, ponieważ  za nadwykonania SPZOZ w Kraśniku wypłacił środki za pierwszy 

kwartał, obecnie  kończy się czwarty kwartał, a szpital musi regulować wszystkie 

zobowiązania. Naliczane są odsetki oraz rekompensaty w wysokości   40, 75 i 100 euro. 

Pani Dyrektor ma nadzieję, że szpital kraśnicki  nie stanie przed koniecznością ograniczania 

udzielania świadczeń Ale jeżeli szpitalowi nie będą wypłacane środki, to nie będzie 

wypłacał wynagrodzeń lekarzom, ponieważ nie będzie miał z czego. W związku z tym to 

nikt nie będzie za darmo chciał pracować. Może też pojawić się również takie 

niebezpieczeństwo, o czym w Polsce mówi się coraz głośniej, dotyczące programów 

lekowych  czyli programów dotyczących chemioterapii, profilaktyki nowotworowej. Te leki 

są bardzo drogie i jeżeli szpital nie będzie posiadał środków, to również będzie miał kłopot. 

Następnie poinformowała, że wysokość stawek jest znana, jednak należy pamiętać, że w 

szpitalach publicznych wypłacane są  dodatki stażowe, dodatki za noce i święta. Wyjaśniła, 

że szpitalach prywatnych, w spółkach taka sytuacja nie występuje. W związku z wypłatą 

dodatków pojawiają się konflikty ale to wszystko zależy również od zakresu czynności.  

 

Pani Agnieszka Lenart Sekretarz Powiatu poinformowała, że w związku ze zmianą 

Regulaminu Organizacyjnego w Starostwie Powiatowym w Kraśniku, który wszedł w życie 

1 września, nie nastąpiło zwiększenie zakresu obowiązków, nikt nie został zwolniony, nikt 

nie dostał podwyżki, jak również nie ma stanowiska kierownika Referatu Biura Starosty.  

 

Pani Katarzyna Wójtowicz Dyrektor Powiatowego Centrum Wsparcia Rodziny w 

odpowiedzi na pytanie zadane przez Pana Radnego Karola Rychlewskiego poinformowała, 

że w PCPR-ze, w związku z usunięciem ze struktury organizacyjnej dwóch stanowisk 

wicedyrektora- nie było obsadzone to stanowisko oraz drugie stanowisko - do spraw 

usamodzielnień. Wyjaśniła, że z pracownikiem została zakończona umowa o pracę. Dodała, 

że jeżeli padnie pytanie czy była konieczność rozwiązania umowy, Pani Dyrektor wyjaśniła, 

że tak.    

 

Pani Marta Gajewska Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Kraśniku udzieliła 

odpowiedzi na pytanie dotyczące zmiany Regulaminu Organizacyjnego Zarządy Dróg 

Powiatowych w Kraśniku. Wyjaśniła, że po wprowadzeniu zmiany w Regulaminie nie 

zostali zwolnieni pracownicy, jak również nie zmieniono zakresów obowiązków. Dodała, że 

zmiany ustaw spowodowały zmiany formy nazewnictwa. 

 

Pan Przewodniczący Radny zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie. 

Wobec braku głosów poinformował, że sprawozdanie Starosty Krasińskiego z pracy 

Zarządu Powiatu od poprzedniej sesji zostało przyjęte przez Radę Powiatu w Kraśniku.  
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Punkt 5. Informacja Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o kontrolach 

przeprowadzanych na terenie Powiatu. 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że materiały zostały udostępnione w systemie 

eSesja, następnie poprosił Panią Beatę Kuś Kierownika Wydziału Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska.  

 

Pani Kierownik  poinformowała, że raport został przygotowany przez Wojewódzki 

Inspektorat Ochrony Środowiska. W związku z tym, że przedstawiciel tego organu nie 

przedstawi informacji wyjaśniła, że odczyta t przesłane informacje dotyczące 

przeprowadzonych kontroli na terenie Powiatu. Poinformowała, że kontrole dotyczą 2023 

roku. Inspektorzy WIOŚ przeprowadzili 36 kontroli na terenie Powiatu Kraśnickiego, wśród 

których 25 były planowane, 7 kontroli interwencyjnych oraz 4 kontrole przeprowadzone na 

wniosek innego organu. Następnie przedstawiła skontrolowane podmioty na terenie Gminy 

Wilkołaz: Firma Sylwia Nagajek- Sagan, Mechanika Pojazdowa Rafał Koper, 

Gospodarstwo Rolne Latos Wiesław, Ferma Drobiu Selwa Mateusz, Gospodarstwo Rolne 

Mariusz Zuń. W Gminie Trzydnik Duży skontrolowana została firma AKPOL Adam Kuś- 

zakład produkcyjny nr 2, AKPOL Adam Kuś - w Rzeczy Ziemiańskiej, nr 225A. W Gminie 

Urzędów kontrole przeprowadzono w Zakładzie Gospodarki Komunalnej w Urzędowie, w 

firmie Darex  Dariusz Czelej, w stacji paliw w Wierzbicy oraz Eko Koko Gospodarstwo 

Specjalistyczne - ferma drobiu Robert Królikowski. W Gminie Zakrzówek skontrolowano 

hodowlę drobiu Daniel Kowalski.  

 

Pan Przewodniczący Rady wyjaśnił, że informacje te zostały udostępnione w systemie 

eSesja i uważa, że nie ma potrzeby ich odczytywania, ponieważ Radni Rady Powiatu w 

Kraśniku oraz mieszkańcy Powiatu mieli możliwość zapoznania się z nimi. Następnie 

poinformował, że opiniowaniem Informacji Wojewódzkiego Inspektora Ochrony 

Środowiska o kontrolach przeprowadzonych na terenie Powiatu  zajmowała się Komisja 

Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska. Pan Przewodniczący Rady poprosił Pana 

Henryka Flisa Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska o 

przedstawienie opinii. 

 

Pan Henryk Flis Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

poinformował, że Komisja na posiedzeniu w dniu 18 września 2024 roku przyjęła 

informację Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o kontrolach 

przeprowadzonych na terenie Powiatu. 

 

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Pan Radny Krzysztof Babisz poinformował, że w przedstawionej informacji, wskazana 

została  ustawa o odpadach i jest mowa o zanieczyszczeniu działki, lasu w Gminie 

Dzierzkowice. Wyjaśnił, że spacerując ścieżkami leśnymi zauważył, że są one bardzo 

zanieczyszczone. Zapytał kto zajmuje się dbaniem o czystość w lesie lub kto powinien się 
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tym zająć. Wyjaśnił, że Pan Radny Michał Stawiarski na pewno spotyka się z tym 

problemem pełniąc funkcję Dyrektora MOSiR- u w Kraśniku, zlokalizowanego w 

sąsiedztwie lasu, którego pracownicy zajmują się sprzątaniem lasu.      Dodał, że od ulicy 

Urzędowskiej do ulicy Krasińskiego znajduje się trakt spacerowy, gdzie bardzo dużo 

kraśniczan spaceruje i Pan Radny nie zauważył tam koszy na śmieci. Wyjaśnił, że są to lasy 

państwowe, są Nadleśniczy odpowiedzialni za las, sprawujący nadzór. Zapytał, czy 

Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska zajmuje się takimi sprawami. Pan Radny 

dodał, że być może kosze zostały zamontowane ale być może zostały skradzione i 

konieczne jest ich zabezpieczenie. Poinformował, że mieszkańcy podczas spaceru mają 

możliwość odpoczynku na ławkach, przy których brakuje koszy na śmieci, które wyrzucane 

są obok tych ławek. W ostatnim czasie pojawiły się worki, pracownicy zebrali śmieci ale 

worki nadal leżą. Być może ktoś powie, że obecnie nie jest to aż tak ważny temat ale należy 

zwrócić na to uwagę, ponieważ sprawa jest bardzo ważna- jest   zatruwanie faktycznie 

środowiska. Obecnie brakuje odpowiedzialnego gospodarza. Natomiast w sytuacji, gdy 

prowadzona była wycinka lasu, to szybko znalazła się instytucja, która spowodowała, że 

wycinka była realizowana jak również poprawiona droga, zniszczona przez pojazdy 

ciężarowe wywożące to drewno. Następnie poprosił Pana Starostę o zmobilizowanie 

odpowiednich służb, ponieważ ta sytuacja źle świadczy o mieszkańcach Powiatu 

Kraśnickiego a z drugiej strony o instytucjach, które nie dbają o to, żeby usunąć 

zanieczyszczenia.   

 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Michał Stawiarski poinformował, że MOSiR Kraśnik 

boryka się z problemem związanym z zaśmiecaniem. Wyjaśnił, że codziennie tłuczone są 

butelki, rozrzucane śmieci na tzw. „słonecznej polanie”. Pracownicy MOSiR-u dbają o 

wszystkie obiekty zielone ale z uwagi, że jest pięciu takich pracowników nie są w stanie 

wszystkiego dopilnować. Uważa, że potrzebna jest prewencja, zgłaszanie problemu do 

Straży Miejskiej lub Policji. Dodał, że również Dyrekcja Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Kraśniku również boryka się z tym problemem. Dodał, że w ostatnim czasie 

odbyły się Kraśnickie Igrzyska Biegowe, Pan Radny poinformował, że przejeżdżają trasę 5 

km zauważył przedstawiany problem i w miarę możliwości zbierała śmieci.  Wyjaśnił, że 

niestety kraśnicki las jest bardzo mocno zaniedbany. MOSiR Kraśnik jest zarządcą  dosyć 

dużego terenu leśnego znajdującego się przy samej Szkole Podstawowej nr 5 w Kraśniku, 

przy Słonecznej Polanie. Dodał, że problem istnieje od dłuższego czasu. Uważa, że uwagę 

przede wszystkim trzeba zwrócić służbom, oprócz wojewódzkich instytucji zajmującymi się 

ochroną środowiska, można zgłaszać Policji, jak również Straż Miejskiej, ponieważ w 

innym przypadku będzie trudno poradzić sobie z tym problemem.  

 

Pan Starosta poinformował, że za teren odpowiada właściciel. Jeżeli jest to las, 

odpowiadają Lasy Polskie, jeżeli to jest miasto- miasto odpowiada. Jeżeli ktoś na działkę 

wrzuci śmiecie to właściciel tej działki zobowiązany jest do ich posprzątania. Dodał, że 

zgodnie z informacjami jakie posiada, jeżeli spółki niezgodnie z prawem importują śmiecie 

i potem bankrutują, to koszty za utylizację wszystkich śmieci ponosi gmina, na której 

terenie działała ta firma. Pan Starosta dodał że nie wydaję się mu, żeby były inne przypadki, 
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inne możliwości. Jeżeli chodzi o las, niektórzy mieszkańcy traktują go jako swoją własność. 

Jak Pan Radny Krzysztof Babisz informował Pan Starosta nie chodzi dróżkami leśnymi a 

przejeżdża przez tereny leśne i zauważa miejsca,  w których po sprzątnięciu znowu 

pojawiają się śmieci. Od łapania sprawców są organy ścigania. Dodał, że powinna być 

większa profilaktyka. Wyjaśnił, że na chwilę obecną przedstawia swoje przemyślenia ale 

sprawdzi informacje dotyczące tego, kto odpowiada za czystość danych terenów, czy jest to 

faktycznie właściciel.  

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że Rada Powiatu w Kraśniku przyjęła informację 

Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o kontrolach przeprowadzonych na terenie 

Powiatu.  

 

Stan 20/21 

 

Punkt 8. Podjęcie uchwał. 

a) w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Powiatu Kraśnickiego na 

realizację zadania inwestycyjnego pn. „Opracowanie dokumentacji aplikacyjnej 

do Polsko-Szwajcarskiego Programu Rozwoju Miast”.  

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został udostępniony w 

systemie esesja, następnie o jego przedstawienie poprosił Panią Ilonę Niezgodę Kierownika 

Wydziału Inwestycji. 

 

Pani Kierownik poinformowała, że projekt uchwały dotyczy przyznania dotacji celowej dla 

Miasta Kraśnik z budżetu Powiatu Kraśnickiego w roku 2024 na dofinansowanie zadania 

pod nazwą opracowanie dokumentacji aplikacyjnej do Polsko-Szwajcerskiego programu 

rozwoju miast. Przedmiotowy program finansowany jest z II edycji szwajcarskiej pomocy 

finansowej dla wybranych państw członkowskich Unii Europejskiej, w celu zmniejszenia 

różnic społeczno-gospodarczych w obrębie Unii Europejskiej. Wyjaśniła, że wnioskodawcą 

w programie będzie miasto Kraśnik, natomiast Powiat Kraśnicki będzie partnerem 

krajowym. W ramach konkursu konieczne jest złożenie dokumentacji aplikacyjnej, której 

łączny koszt opracowania wyniesie 60 270 zł, natomiast Powiat Kraśnicki przyzna dotację 

celową w kwocie 30 135 zł, stanowiącej 50% całkowitego kosztu. Planowane działania po 

stronie Powiatu będą ukierunkowane w zakresie elementów z katalogu OZE, w tym w 

szczególności termomodernizacji Zespołu Szkół nr 3 w Kraśniku oraz instalacji 

fotowoltaicznych budynków, które jeszcze doposażenia w te instalacje by potrzebowały. 

Całkowity planowany układ, zostanie przedstawiony w kolejnych krokach dotyczących 

umowy, realizowany na podstawie przedmiotowej uchwały.  

 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że opiniowaniem przedstawionego projektu 

uchwały zajmowała się Komisja Budżetowa, następnie poprosił Pana Pawła Kudrela 

Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetowej o przedstawienie opinii.  
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Pan Paweł Kudrel Wiceprzewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że Komisja na 

posiedzeniu w dniu 24 września 2024 roku pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Powiatu Kraśnickiego na realizację zadania 

inwestycyjnego pn. „Opracowanie dokumentacji aplikacyjnej do Polsko-Szwajcarskiego 

Programu Rozwoju Miast”.  

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Pan Radny Damian Kowalski zapytał w jakim celu po Powiat Kraśnicki chce przystąpić do 

tego projektu jako partner. Czy wynika to może z dodatkowej punktacji, czy w ramach 

partnerstwa we wspólnym projekcie, taka punktacja zostanie podwyższona.  

 

Pani Kierownik poinformowała, że punktacja zostanie podwyższona, jako wspólny projekt, 

który  nie skupia się tylko i wyłącznie na projektach twardych, ale również na projektach 

miękkich, czyli Miasto Kraśnik ma zamiar ukierunkować swoje działania w zakresie 

robotyki, a Powiat jeszcze doprecyzowuje ta kwestię.  

 

Pan Radny Damian Kowalski zapytał, czy realizowana będzie termomodernizacja i 

dostosowanie budynku Zespołu Szkół nr 3 w Kraśniku, czy coś jeszcze będzie wykonywane 

w ramach projektu. 

 

Pani Kierownik wyjaśniła, że na chwilę obecną analizowane są wszystkie szczegóły. 

 

Pan Wicestarosta poinformował, że w ramach projektu uwzględnione zostaną wszystkie 

przejścia na drogach powiatowych w Mieście Kraśnik aby były bezpieczne. Powiat włączy 

się do projektu wspólnie z Miastem Kraśnik, dzięki czemu będzie można pozyskać wyższe 

środki.     

 

Pan Przewodniczący Rady zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Powiatu Kraśnickiego na 

realizację zadania inwestycyjnego pn. „Opracowanie dokumentacji aplikacyjnej do Polsko-

Szwajcarskiego Programu Rozwoju Miast”.  

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Powiatu Kraśnickiego na realizację zadania 

inwestycyjnego pn. „Opracowanie dokumentacji aplikacyjnej do Polsko-Szwajcarskiego 

Programu Rozwoju Miast”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (18) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, 

Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, 

Paweł Kudrel, Agnieszka Lenart, Sylwia Piętal, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, 

Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (3) 

Eugeniusz Pelak, Andrzej Rolla, Mariusz Socha 

 

Przy 18 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się” Rada 

Powiatu w Kraśniku podjęła uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu 

Powiatu Kraśnickiego na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Opracowanie 

dokumentacji aplikacyjnej do Polsko-Szwajcarskiego Programu Rozwoju Miast”.  

 

b) w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Powiatu Kraśnickiego na 

dofinansowanie realizacji zadania pn. „Modernizacja ogrodzenia przy Zespole 

Placówek Oświatowych nr 1  

w Kraśniku”. 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został udostępniony  

w systemie esesja, następnie o jego przedstawienie poprosił Panią Ilonę Niezgodę 

Kierownika Wydziału Inwestycji. 

 

Pani Kierownik poinformowała, że uchwała dotyczy przyznania dotacji celowej dla Miasta 

Kraśnik z budżetu Powiatu Kraśnickiego w roku 2024 na dofinansowanie realizacji zadania 

pod nazwą Modernizacja Ogrodzenia przy Zespole Placówek Oświatowych nr 1 w Kraśniku. 

Całkowity koszt zadania, realizowanego przez Miasto Kraśnik wynosi 190 597 zł. 

Wyjaśniła, że część ogrodzenia przebiega wzdłuż działki Powiatu Kraśnickiego, będącej w 

trwałym zarządzie Zespołu Szkół Specjalnych w Kraśniku, dlatego też Powiat Kraśnicki 

proporcjonalnie, w zakresie wskazanej części ogrodzenia, planuje przyznać dotację celową 

dla Miasta Kraśnik w kwocie 36 632,74 zł. Długość ogrodzenia wynosi 280 metrów. Część 

należąca do Powiatu Kraśnickiego wynosi 54 metry, czyli jest to ponad 19% długości. 

Dodała, że ogrodzenie bardzo potrzebne z uwagi na to, że przebiega przy chodniku i przez 

dłuższy czas budziło niepokój.  

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że opiniowaniem przedstawionego projektu 

uchwały zajmowała się Komisja Budżetowa, następnie poprosił Pana Pawła Kudrela 

Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetowej o przedstawienie opinii.  

 

Pan Paweł Kudrel Wiceprzewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że Komisja na 

posiedzeniu w dniu 24 września 2024 roku pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Powiatu Kraśnickiego na dofinansowanie 

realizacji zadania pn. „Modernizacja ogrodzenia przy Zespole Placówek Oświatowych nr 1 

w Kraśniku”. 
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Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Wobec braku głosów dyskusji zapytał, kto 

jest za podjęciem projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu 

Powiatu Kraśnickiego na dofinansowanie realizacji zadania pn. „Modernizacja ogrodzenia 

przy Zespole Placówek Oświatowych nr 1 w Kraśniku”. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Powiatu Kraśnickiego na dofinansowanie 

realizacji zadania pn. „Modernizacja ogrodzenia przy Zespole Placówek Oświatowych nr 1 

w Kraśniku”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, 

Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, 

Paweł Kudrel, Agnieszka Lenart, Sylwia Piętal, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, 

Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (3) 

Eugeniusz Pelak, Andrzej Rolla, Mariusz Socha 

 

Przy 18 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się” Rada 

Powiatu w Kraśniku podjęła uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu 

Powiatu Kraśnickiego na dofinansowanie realizacji zadania pn. „Modernizacja ogrodzenia 

przy Zespole Placówek Oświatowych nr 1 w Kraśniku”.  

 

c) w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Miastu Kraśnik 

na dofinansowanie oczyszczenia kanalizacji deszczowej 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został udostępniony  

w systemie esesja, następnie o jego przedstawienie poprosił Panią Martę Gajewską 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Kraśniku. 

 

Pani Dyrektor poinformowała, że zapisy ustaw o samorządzie powiatowym, jak i o 

dochodach jednostek samorządu terytorialnego dopuszczają możliwość wzajemnej pomocy, 

w tym finansowej, między jednostkami samorządu terytorialnego. Wyjaśniła, że Burmistrz 

Miasta Kraśnik wystąpił do Zarządu Powiatu w Kraśniku z prośbą o partycypację w 

kosztach oczyszczenia kanalizacji deszczowej na terenie Miasta Kraśnik, a dokładnie na 

ulicach, na fragmencie ulicy Sikorskiego od numeru 2 do numeru 13. Wyjaśniła, że jest 

odcinek od parku do skrzyżowania z ulicą Wyszyńskiego oraz na ulicy Niepodległości nr 43 

do nr 45, czyli za Centrum Kultury i Promocji w Kraśniku. Zgodnie z art. 7 ustawy o 

samorządzie gminnym, do zadań własnych gminy należy zaspokojenie zbiorowych potrzeb 
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wspólnoty, ponadto art. 9 tejże ustawy wskazuje, że zadaniami użytkowności publicznej, są 

zadania własne gminy określone w art. 7, których celem jest bieżące i nieprzerwane 

zaspokojenie zbiorowych potrzeb ludności, w drodze świadczenia usług powszechnie 

dostępnych. Do powyższych zadań własnych gminy powszechnie zalicza się również 

zadanie odbioru wód opadowych, spełniające wszystkie przesłanki zadania własnego gminy, 

o charakterze użyteczności publicznej. Poinformowała, że   kanalizacja deszczowa służy 

również odprowadzeniu wód opadowych z pasa drogowego dróg powiatowych, co wpływa 

na bezpieczeństwo użytkowników tych dróg. Dodała, że pracownicy Zarządu Dróg 

Powiatowych w Kraśniku okresowo dokonują oczyszczenia kratek, wpustów i 

niejednokrotnie samych studzienek. Jednak po intensywnych opadach deszczu zarówno 

studzienki, jak i cała sieć jest regularnie zamulana. W związku z powyższym zasadne jest 

podjęcie przedmiotowego projektu  uchwały i przychylenie się do prośby Burmistrza Miasta 

Kraśnik. Dodała, że  wnioskowana kwota,  to 50% kosztów, które wyliczyło Miasto Kraśnik 

za oczyszczenie wskazanych fragmentów kanalizacji.  

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że opiniowaniem przedstawionego projektu 

uchwały zajmowała się Komisja Budżetowa, następnie poprosił Pana Pawła Kudrela 

Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetowej o przedstawienie opinii.  

 

Pan Paweł Kudrel Wiceprzewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że Komisja na 

posiedzeniu w dniu 24 września 2024 roku pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Miastu Kraśnik na 

dofinansowanie oczyszczenia kanalizacji deszczowej. 

 

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Wobec braku głosów dyskusji zapytał kto jest 

za podjęciem projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej Miastu Kraśnik na dofinansowanie oczyszczenia kanalizacji deszczowej. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Miastu Kraśnik na 

dofinansowanie oczyszczenia kanalizacji deszczowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, Zbigniew Dżugaj, 

Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, Paweł Kudrel, 

Agnieszka Lenart, Sylwia Piętal, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, Stefan Stachula, 

Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Babisz 

NIEOBECNI (3) 
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Eugeniusz Pelak, Andrzej Rolla, Mariusz Socha 

 

Przy 17 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się” Rada 

Powiatu w Kraśniku podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej Miastu Kraśnik na dofinansowanie oczyszczenia kanalizacji deszczowej. 

Pan Radny Krzysztof Babisz zgłosił, że nie wziął udziału w głosowaniu ponieważ nie 

wyświetlił mu się panel do głosowania ale jest za podjęciem projektu uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Miastu Kraśnik na dofinansowanie 

oczyszczenia kanalizacji deszczowej. 

d) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejsko - Wiejskiej Lądek Zdrój 

poszkodowanej w wyniku powodzi 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony przed sesją, 

następnie zapytał czy wymaga dodatkowego przedstawienia. 

 

Pan Radny Zbigniew Gawdzik uważa, że wnioskodawcą powinien być Zarząd Powiatu, tym 

bardziej. Pan Radny przypuszcza cały Zarząd, znajduje się na liście dziesięciu członków 

Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości.  Dodał, że Rada Powiatu w Kraśniku w pełnym 

składzie wyraża zgodę na udzielenie dofinansowania. Sądziłem, że biorąc pod uwagę 

szczebel administracyjny, po powodzi podobne zniszczenia miało miasto Kłodzko. Wyjaśnił, 

że widział zniszczenia w tym mieście w roku 1997 i uważa, że równie dobrym 

beneficjentem dofinansowania jest to miasto. Następnie zwrócił uwagę na siłę mediów. 

Lądek Zdrój znajduje się na pierwszym miejscu wśród promowanych miejscowości, jeżeli 

chodzi o zniszczenia po powodzi i pewnie Zarząd Powiatu wybrał Lądek Zdrój o na bazie 

tej promocji. Pan Radny obawia się, że zakończy się to w ten sposób, że będą miejscowości, 

które będą opływać w dostatki, przekazywane będą środki ale będą również  takie, o które, 

jeżeli rząd się nie zatroszczy, to nie zatroszczy się nikt, bo o nich się nie będzie mówiło w 

telewizorze. Dodał, że będzie głosował za podjęciem uchwały, niemniej podtrzymuje, że 

wnioskodawcą powinien być Zarząd Powiatu i beneficjentem było miasto na poziomie 

administracyjnym powiatu.  

 

Pan Radny Karol Rychlewski poinformował, że w imieniu Klubu Łączy nas Powiat 

Kraśnicki, przyłączam się do tej chęci niesienia pomocy, jednak zauważył, że w innych 

powiatach odbywało się to troszkę inaczej. Powiaty przekazywały pieniądze w wyższej 

wysokości. Rada Gminy Żnin przekazała 100 000 zł. Rada Powiatu Łuków ma zamiar 

przekazać 200 000 zł, Gostyń 100 000 zł. W związku z tym poprosił o zwiększenie kwoty 

pomocy. Dodał, że skoro Prawo i Sprawiedliwość proponuje 30 000 zł, na pewno radni z 

PSL również zaproponują 30 000 zł i Klub, do którego należy Pan Radny również 30 000 zł, 

także łączna pomoc wyniesie 90 000 zł. Byłaby to minimalna pomoc, która ewentualnie 

mogłaby zapewnić pewne bezpieczeństwo miejscowości Lądek Zdrój czy, też ewentualnie, 

jeżeli zostanie zmieniona miejscowość, do której trafi pomoc, innemu poszkodowanemu 
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powiatowi. Wyjaśnił, że 30 000 zł to mała kwota, co postara się wykazać w kolejnym 

punkcie obrad.  

 

Pan Starosta poinformował, że potrzeb jest bardzo wiele. Konsultował kwotę 

dofinansowania z Panią Skarbnik, i w budżecie powiatu nie ma za dużo pieniędzy, dlatego 

środki przekazane zostaną do powiatu, który posiada wiele gmin a żeby było to bardziej 

znaczące, do gminy, która ucierpiała. Dodał, że wiadomo, że nie jest możliwe udzielenie 

pomocy wszystkim, ponieważ kasa jest prawie pusta. Powiat będzie musiał dołożyć środki 

do oświaty, jak również posiadać pewne zabezpieczenie na własne potrzeby. Poinformował, 

że środki nie są przekazywane od Klubu PiS a od Powiatu Kraśnickiego. W Powiecie, w 

finansach nie ma zakładki Klub PiS. Reprezentowany jest  cały Powiat Kraśnicki, a nie 

tylko Klub PiS. Na tyle ocenione zostały możliwości finansowe na ten moment. Pan 

Starosta wyjaśnił, że być może, w przyszłym czasie znajdzie się gmina, która była 

zapomniana, nie otrzymała żadnego wsparcia finansowego i która będzie miała żal, że o niej 

zapomniano. W takim przypadku zasugerował pochylenie się nad taką gminą i spróbować 

przyznać dotację. Na dzień dzisiejszy Pan Starosta zaproponował utrzymać kwotę 30 000 zł 

i w czasie, gdy wszyscy zapomną o powodzianach, wtedy Rada Powiatu w Kraśniku sobie 

przypomni i może ich wesprze.  

 

Pan Radny Karol Rychlewski wyjaśnił, że niedawno Rada Powiatu w Kraśniku wyraziła 

zgodę na przyznanie nagrody dla Pani Dyrektor SPZOZ w Kraśniku. Uważa, że Powiat 

Kraśnicki jest bogatym Powiatem, w związku z tym poprosił o zwiększenie kwoty 

dofinansowania o 30 000 zł.  

Dodał, że wskazana kwota 30 000 zł jest śmieszną kwotą na udzielenie pomocy. Wyjaśnił, 

że kiedyś przyjdzie czas, że kiedyś Powiat Kraśnicki będzie potrzebował pomocy i wtedy 

zostanie wyśmiany. 

  

Pan Starosta Zbigniew Dżugaj poprosił aby nie mylić nagrody dla Pani Dyrektor SPZOZ w 

Kraśniku z pomocą, ponieważ to są dwie różne rzeczy. Pani Dyrektor, gdy była zatrudniana 

na podstawie kontraktu, wpisane zostało wynagrodzenie zmienne po spełnieniu pewnych 

przesłanek. Przypomniał, że dzięki działaniom Pani Dyrektor Starostwo Powiatowe w 

Kraśniku nie wydało 15 000 000 zł. Wyjaśnił, że zamiast deficytu w wysokości 17 000 000 

zł,  wynosił on 2 000 000 zł. Zmienna nagroda przyznana Pani Dyrektor była jaka była i Pan 

Starosta nie chciałby przyrównywać tej nagrody do nagród zmiennych w dużych 

korporacjach czy bankach. Dodał, że Pan Radny Stefan Stachula wspomniał o zwiększeniu 

promocji. Wyjaśnił, że to zwiększenie wynika ze wsparcia udzielanego mieszkańcom 

Powiatu Kraśnickiego, którzy  występują o dofinansowanie ich potrzeb. Zgodnie z tym, co 

zaproponował Pan Starosta do tematu wsparcia dla powodzian można powrócić na 

następnej sesji. Jeżeli Państwo Radni będą mieli propozycję gminy, która była zapomniana, 

której nikt nie wspomagał. Uważa, że wszyscy się chętnie zgodzą, żeby wspomóc taką 

gminę, taka samą lub podobną kwotą. Dodał, że słusznie zauważył Pan Radny Zbigniew 

Gawdzik, że udzielają wsparcia typowym gminom. W pewnym momencie zapał może 

ostygnąć i wtedy będzie możliwość powrotu do sprawy wspierania bliźnich. 
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Pan Przewodniczący Rady poinformował, że zgadza się z propozycją przedstawioną przez 

Pana Starostę, ponieważ może znaleźć się gmina do której nie trafiła żadna pomoc, a która 

tej pomocy będzie potrzebowała, następnie odczytał projekt uchwały. Zapytał kto jest za 

podjęciem projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejsko - 

Wiejskiej Lądek Zdrój poszkodowanej w wyniku powodzi. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejsko - Wiejskiej Lądek Zdrój 

poszkodowanej 

w wyniku powodzi.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, 

Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, 

Paweł Kudrel, Agnieszka Lenart, Sylwia Piętal, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, 

Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (3) 

Eugeniusz Pelak, Andrzej Rolla, Mariusz Socha 

 

Przy 17 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się” Rada 

Powiatu w Kraśniku podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Miejsko - Wiejskiej Lądek Zdrój poszkodowanej w wyniku powodzi. 

 

e) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został udostępniony  

w systemie esesja, następnie poprosił Panią Iwonę Szymańską Skarbnika Powiatu o jego 

przedstawienie.  

Pani Skarbnik poinformowała, że po stronie dochodów zwiększone zostały środki na drogi 

publiczne powiatowe o kwotę 284 679,07 zł- środki z gmin. Zmniejszone zostały środki z 

Polskiego Ładu o kwotę 772 200,99 zł oraz zwiększone dochody z tytułu sprzedaży 

składników majątkowych w Zarządzie Dróg Powiatowych w Kraśniku o kwotę 95 000 000 

zł. W rozdziale 75 095 Pozostała Działalność zostają zwiększone dochody o kwotę 220 000 

zł. Jest to projekt „Wzmocnienie poziomu cyberbezpieczeństwa w powiecie”. W rozdziale 

75 618 zostają zwiększone dochody bieżące w Zarządzie Dróg Powiatowych w Kraśniku o 

kwotę 100 000 zł. W rozdział 80  116 Szkoły Policealne-  dochody bieżące zostają 

zwiększone o kwotę 83 938,21 zł. W rozdział 80 120 Licea - dochody zostają zmniejszone o 

kwotę 20 000 zł. Są to środki dotyczące Szkoły Mistrzostwa Sportowego. Rozdział 85 220-  
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zwiększenie dochodów o kwotę 15 300 zł, środki na realizację projektu Rozwój Ośrodka 

Interwencji Kryzysowej w Kraśniku. Rozdział 85 504, zwiększenie dochodów o kwotę 78 

100 zł, środki z budżetu wojewody. I rozdział 85 510, działalność placówek opiekuńczo-

wychowawczych, zwiększenie dochodów o kwotę 151 000 zł. Poinformowała, że po stronie 

wydatków zadanie Przybudowa Drogi Powiatowej 22 89 L Strzeżewice-Zakrzówek, Sulów-

Blinów-Polichna, zmniejszenie o kwotę 770 200, 99 zł. Przebudowa drogi powiatowej 27 

15 L Budki- Salomin- Zdziechowice- dokumentacja projektowa, zmniejszenie o kwotę 70 

000 zł. Następnie przedstawiła nowe zadanie-  Budowa parkingu na pojazdy zatrzymane 

przez policję na terenie obwodu drogowo-mostowego w Szastarce, kwota 120 000. zł. 

Zakup ciągnika oraz osprzętu do utrzymania pasów dróg powiatowych- również nowe 

zadanie, kwota 130 000 zł. Zakup osprzętu do ciągnika McCormick do zimowego 

utrzymania dróg- nowe zadanie, kwota 91 000 zł. Przebudowa drogi powiatowej 27 02 L w 

gminie Dzierzkowice- dokumentacja projektowa, zwiększenie środków z gminy o kwotę 75 

000 zł i zmniejszenie środków powiatu o tą samą kwotę. Poprawa infrastruktury w Powiecie 

Kraśnickim- zwiększenie środków z gminy o kwotę 279 679, 07 zł i zmniejszenie środków 

powiatu o tą samą kwotę. Rozdział 75 020 Starostwa Powiatowe. Zmniejszenie zadania- 

zakup busa na potrzeby Starostwa Powiatowego w Kraśniku o kwotę 81 500 zł. Rozdział 75 

075 Promocja- zwiększenie wydatków bieżących o kwotę 150 000 zł. Rozdział 75 095 

Pozostała działalność- zwiększenie wydatków o 220 000 zł. Jest to projekt Wzmocnienie 

poziomu cyberbezpieczeństwa w powiecie. Rozdział 75 095- zwiększenie wydatków o 

kwotę 30 135 zł Dotacja dla Miasta Kraśnik na opracowanie dokumentacji aplikacyjnej do 

Polsko-Szwajcarskiego Programu Rozwoju Miast. W rozdziale 75 404 Komendy 

Wojewódzkie Policji w dziale 801 Oświata i wychowanie, zadanie budowa i przebudowa 

budynków Zespołu Szkół nr 3 w Kraśniku do potrzeb kształcenia zawodowego, 

zmniejszenie o kwotę 24 600 zł i zwiększenie o tę samą kwotę nowego zadania, adaptacja 

pomieszczeń oraz doposażenie pracowni Zespołu Szkół nr 3 w Kraśniku do potrzeb 

kształcenia zawodowego. W rozdziale 80 195 Pozostała działalność, zwiększenie wydatków 

o kwotę 36 632,74 zł. Jest to dotacja dla Miasta Kraśnik na modernizację ogrodzenia przy 

Zespole Placówek Oświatowych nr 1 W Kraśniku. Rozdział 85 202 Domy Pomocy 

Społecznej, zwiększenie wydatków bieżących w DPS Kraśnik o kwotę 50 000 zł. Rozdział 

85 220 Zwiększenie wydatków bieżących o kwotę 15 300 zł. Dotyczy programu Rozwój 

Ośrodka Interwencji Kryzysowej. Rozdział 85311- Zmniejszenie wydatków na zadanie 

Modernizacja oraz zakup urządzeń dla WTZ w Gościeradowie o kwotę 32 260 zł. Rozdział 

85 504, zwiększenie wydatków o kwotę 78 100 zł. To środki z Urzędu Wojewódzkiego na 

dofinansowanie wynagrodzeń rodzin zastępczych. Rozdział 85 510, Placówki opiekuńczo-

wychowawcze, zwiększenie wydatków bieżących o 51 000 zł oraz nowe zadanie 

inwestycyjne, kwota 100 000 zł na zakup samochodu do przewozu wychowanków 

Placówek opiekuńczo-wychowawczych. Rozdział 995- Zwiększenie wydatków o 15 915,54 

zł. Jest to dotacja dla Miasta Kraśnik na oczyszczanie kanalizacji deszczowej. Rozdział 92 

105. Zadania w zakresie kultury-  zmniejszenie wydatków bieżących kwotę 40 000 zł. 

Następnie poinformowała, że Zarząd Powiatu w Kraśniku wnosi autopoprawkę dotyczącą 

nowego projektu. Wyjaśniła, że jest to projekt Kształcenie Zawodowe- Nowe Perspektywy 

na rok 2024 kwota 126 000 zł. Cały projekt opływa na kwotę 5 551 187,21 zł i będzie on 
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realizowany w latach 2024-2027. Dodała, że druga autopoprawka wynika z przyjęcia przez 

Radę Powiatu w Kraśniku uchwały dotyczącej udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Miejsko - Wiejskiej Lądek Zdrój poszkodowanej w wyniku powodzi. Wyjaśniła, że 

zaproponowała przeniesienie z Zarządzania Kryzysowego z rezerwy kwotę 30 000 zł do 

rozdziału 60 078 Usuwanie skutków klęsk żywiołowych.  

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że opiniowaniem przedstawionego projektu 

uchwały zajmowała się Komisja Budżetowa, następnie poprosił Pana Pawła Kudrela 

Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetowej o przedstawienie opinii.  

 

Pan Paweł Kudrel Wiceprzewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że Komisja na 

posiedzeniu w dniu 24 września 2024 roku pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  

 

Pan Radny Karol Rychlewski zapytał o załącznik numer 4 do uchwały Rady Powiatu w 

Kraśniku. Jest to wykaz zadań inwestycyjnych. Wyjaśnił, że nie podważa zasadności 

wszystkich zadań, które zostały wymienione, natomiast nr 35, liczba porządkowa 35 

przeraziła Pana Radnego. Wyjaśnił, że dotyczy ona zakupu ekspresu do kawy na potrzeby 

Starostwa Powiatowego w Kraśniku za kwotę 15 000 zł, w czasie gdy Pan Starosta 

informuje, że powiat obecnie w powiecie nie ma pieniędzy.  

 

Pan Radny Zbigniew Gawdzik wyjaśnił, że jego pytanie dotyczyło będzie zmian w budżecie. 

Poinformował, że niektóre z tych zadań sankcjonowane są na wykonane i te które dopiero 

mają zostać wykonane. Zapytał, czy bus, który został zakupiony, to elegancki, granatowy 

Ford Transit, który stoi przed budynkiem Starostwa Powiatowego w Kraśniku. Następnie 

poinformował, że brakuje mu informacji, które zadania zostały zrealizowane a które nie. 

Zapytał czy zakupiony został ciągnik dla ZDP w Kraśniku, osprzęt. Jeżeli chodzi o budowę 

parkingu dla pojazdów zatrzymanych przez policję, czy jest to obowiązek Powiatu, czy 

Powiat liczy na pozyskanie dodatkowych środków, jeżeli w przyszłości policja będzie 

zatrzymywała takich pojazdów więcej. Zapytał również na jaki cel wskazane zostało 

zwiększenie na promocję aż o 150 000 zł.  

 

Pan Wicestarosta wyjaśnił, że jeżeli chodzi o zakup busa, to zadanie zostało zrealizowane. 

Nie dokonano jeszcze zakupu osprzętu do ciągnika McCormick. Dodał, że  są  to ciągniki, 

które były zakupione w poprzedniej kadencji, natomiast należy je uzbroić tak, aby spełniały 

swoją funkcję. Jeżeli chodzi o parking, który ma powstać na obwodzie drogowo-mostowym 

w miejscowości Szastarka. Wykonanie tego zadania na pewno przyniesie oszczędności, 

ponieważ pojazdy, które są odholowywane na parking strzeżony generują bardzo duże 

koszty dla budżetu powiatu, natomiast Starostwo Powiatowe dysponuje bardzo rozległą 

działką, na której można usytuować taki parking,  który w zupełności będzie spełniał 

funkcję parkingu strzeżonego. 

 

Pan Starosta poinformował, że Zarząd Powiatu podjął decyzje dotyczącą wydzielenia 

działki z przeznaczeniem na parking. Wyjaśnił, że do tej pory samochody były odstawiane 
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na parking prywatny i Powiat ponosił koszty za korzystanie z tego parkingu. Dodał, że 

posiadanie takiego parkingu jest zadaniem własnym Powiatu. Wyjaśnił, że nawet w 

przypadku, gdy po pewnym czasie powiat staje się właścicielem pojazdu i został sprzedany, 

wpływy nie pokrywały wydatków ponoszonych na opłatę parkingu. Poinformował, że 

ściąganie należności z właściciela było bardzo utrudnione i z tego tytułu Powiat ponosił 

koszty. Na działce należącej do Powiatu nie będą naliczane opłaty za korzystanie z parkingu 

prywatnego. Przepisy prawne pozwalają również na odbiór pojazdu po okazaniu dowodu 

potwierdzającego właściciela pojazdu i należy pojazd wydać bez pobierania opłaty i 

następnie ciężko odszukać osobę, której pojazd znajdował się na parkingu strzeżonym i 

która powinna wnieść naliczoną opłatę. Jeżeli chodzi o zakup ekspresu do kawy na potrzeby 

Starostwa Powiatowego w Kraśniku, wyjaśnił, że ekspres do kawy znajduje się w Biurze 

Starosty i jest awaryjny. Nie został zakupiony nowy ekspres i środki pozostały w budżecie. 

Obecnie nie planowany jest zakup nowego ekspresu. Dodał, że po przeprowadzeniu analizy 

planowanych wydatków Zarząd Powiatu w Kraśniku odmawia udzielenia wsparcia na 

nieplanowane imprezy. Planowane są obchody 25 - lecia Powiatu Kraśnickiego, na które 

Zarząd Powiatu planuje zaprosić       wszystkich radnych, którzy w okresie 25 lat pełnili ta 

funkcję, w celu przekazania podziękowań  wszystkim, którzy pracowali na rzecz Starostwa 

Powiatowego w Kraśniku i Kraśnickiego.  

 

Pani Radna Edyta Dudzińska poinformowała, że 25- lecie Powiatu będzie imprezą 

integracyjną dla radnych pełniących funkcje w poprzednich kadencjach, jak również w 

obecnej. Uważa, że każdego radnego stać na to, żeby kupić bilet na taką imprezę i spotkać 

się w tak zacnym towarzystwie. 

 

Pan Starosta podziękował za pomysł ale wyjaśnił, że nie będzie miał śmiałości sprzedawać 

biletów radnym na uhonorowanie ich pracy.  

 

Pan Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za podjęciem projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, 

Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, 

Paweł Kudrel, Agnieszka Lenart, Sylwia Piętal, Krzysztof Skórski, Stefan Stachula, Michał 

Stawiarski, Józef Wojtaszek 

BRAK GŁOSU (1) 

Karol Rychlewski 

NIEOBECNI (3) 
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Eugeniusz Pelak, Andrzej Rolla, Mariusz Socha 

 

Przy 17 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się” Rada 

Powiatu w Kraśniku podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024.  

 

f) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej  

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został udostępniony w 

systemie eSesja, następnie poprosił Panią Iwonę Szymańską Skarbnika Powiatu o jego 

przedstawienie.  

 

Pani Skarbnik poinformowała, że zmiany dotyczą: 

Załącznika Nr 1 „Prognoza kwoty długu” i polegają na zwiększeniu kwoty dochodów w 

2024 roku o kwotę 3 672 685 ,29 zł do kwoty 199 983 226,64 zł, w tym dochody bieżące 

zwiększyły się o kwotę 3 865 207,21 zł  i wynoszą 173 076 679,88 zł. Dochody majątkowe 

zmniejszyły się o kwotę 192 521,92 zł  i wynoszą 26 906 546,76 zł. Jeżeli chodzi o wydatki 

w roku 2024 zwiększyły się o kwotę 3 672 685,29 zł do kwoty 211 581 035,65 zł, w tym 

wydatki bieżące zwiększyły się o kwotę 4 084 513,54 zł i wynoszą 171 754 075,56 zł.  

Wydatki majątkowe zmniejszyły się o kwotę 411 828,25 zł i wynoszą  39 826 960,09 zł. 

Przychody i rozchody budżetu powiatu  w 2024 roku  zmniejszyły  się o kwotę 

7 000 000,00 zł. Dochody i wydatki w roku 2025 zwiększyły się o kwotę 5 113 814,07 zł. 

Dochody i wydatki w roku 2026 zwiększyły się o kwotę 3 559 781,39 zł. Dochody i 

wydatki w roku 2027 zwiększyły się o kwotę 602 943,20 zł.  

Poinformowała, że Załącznika Nr 2 „Przedsięwzięcia” dotyczą: 

- Zadanie  „Rozwój Ośrodka Interwencji Kryzysowej”   zwiększenie limitu roku 2024 o 

kwotę 15 300,00 zł  

- Zadanie „Wzmocnienie poziomu cyberbezpieczeństwa w Powiecie”, nowe zadanie, limit 

roku 2024 kwota 220 000,00 zł, limit roku 2025 kwota 320 000,00 zł, limit roku 2026 kwota 

310 000,00 zł 

- Zadanie „Adaptacja pomieszczeń oraz doposażenie pracowni ZS nr 3 w Kraśniku do 

potrzeb kształcenia zawodowego”, nowe zadanie, limit  roku 2024 kwota 24 600,00 zł, limit 

roku 2025 kwota 1 560 158,00 zł, limit roku 2026 kwota 2 187 712,18 zł 

- Zadanie „Poprawa infrastruktury w powiecie kraśnickim”  zwiększenie limitu roku 2025 o 

kwotę 28 600,00 zł 

- Zadanie  „Kształcenie zawodowe – nowe perspektywy”,  limit roku 2024 kwota 126 

000,00 zł, limit roku 2025 kwota 3 205 056,07 zł, limit roku 2026 kwota 1 062 069,21 zł, 

limit roku 2027 kwota 602 943,20 zł 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że opiniowaniem przedstawionego projektu 

uchwały zajmowała się Komisja Budżetowa, następnie poprosił Pana Pawła Kudrela 

Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetowej o przedstawienie opinii.  

 

Pan Paweł Kudrel Wiceprzewodniczący Komisji Budżetowej poinformował, że Komisja na 

posiedzeniu w dniu 24 września 2024 roku pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 
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Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Wobec braku głosów dyskusji zapytał kto 

jest za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, 

Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, 

Paweł Kudrel, Agnieszka Lenart, Sylwia Piętal, Krzysztof Skórski, Stefan Stachula, Michał 

Stawiarski, Józef Wojtaszek 

BRAK GŁOSU (1) 

Karol Rychlewski 

NIEOBECNI (3) 

Eugeniusz Pelak, Andrzej Rolla, Mariusz Socha 

 

Przy 17 głosach „za”, braku głosów” przeciw” i braku głosów „wstrzymuje się „ Rada 

Powiatu w Kraśniku podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

 

g) zmieniająca Uchwałę Nr XIX-198/2020 Rady Powiatu w Kraśniku z dnia 29 

kwietnia 2020 r. w sprawie organizacji wspólnej obsługi w zakresie bezpieczeństwa i 

higieny pracy oraz ochrony przeciwpożarowej dla jednostek organizacyjnych Powiatu 

Kraśnickiego zaliczanych do sektora finansów publicznych 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został udostępniony w 

systemie eSesja, następnie poprosił Panią Agnieszkę Lenart Skarbnika Powiatu o jego 

przedstawienie.  

 

Pani Skarbnik poinformowała, że projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały numer XIX-

198/2020 Rady Powiaty w Kraśniku z dnia 29 kwietnia 2020 roku w sprawie organizacji 

wspólnej obsługi w zakresie bezpieczeństwa i higieny pracy oraz ochrony 

przeciwpożarowej dla jednostek organizacyjnych Powiatu Kraśnickiego zaliczanych do 

sektora finansów publicznych. Na podstawie art. 6a, pkt 1, art. 6b, ust. 1 i 2 ustawy z dnia 5 

czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym, Rada Powiatów Kraśnik uchwala co 

następuje: §1, ust. 2 otrzymuje następujące brzmienie: :Jednostkami organizacyjnymi, dla 

których prowadzona jest wspólna obsługa, zwanymi dalej jednostkami obsługiwanymi są 

Powiatowy Zespół Poradni Psychologiczno-Pedagogicznych w Kraśniku, Powiatowe 

Centrum Pomocy Rodzinie w Kraśniku, Środowiskowy Dom Samopomocy w Kraśniku, 

Środowiskowy Dom Samopomocy typu C, D w Kraśniku, Dom Pomocy Społecznej w 

Kraśniku, Dom Pomocy Społecznej im. Eligiusza Suchodolskiego w Gościeradowie, 

Placówka Opiekuńczo-Wychowawcza nr 1 z siedzibą w Kraśniku, Placówka Opiekuńczo-

Wychowawcza nr 2 z siedzibą w Kraśniku, Rodzinny Dom Dziecka w Kraśniku, Zespół 
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Szkół Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego im. Orląt Lwowskich w 

Urzędowie, Zespół Szkół im. Jana Pawła II w Annopolu, Zespół Szkół nr 1 w Kraśniku, 

Zespół Szkół nr 2 w Kraśniku, Zespół Szkół nr 3 w Kraśniku, Zespół Szkół Specjalnych im. 

Jana Twardowskiego w Kraśniku i Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy im. Jerzego 

Rudlickiego w Olbięcinie. Wykonanie niniejszej uchwały powierza się Sekretarzowi 

Powiatu Kraśnickiego i dyrektorom jednostek organizacyjnych Powiatu Kraśnickiego, 

wymienionych w §1 ust. 2 uchwały nr XIX-198/2020 Rady Powiaty w Kraśniku w 

brzmieniu nadanym niniejszą uchwałę. Uchwała wchodzi w życie z dniem jej podjęcia. 

Wyjaśniła, że jest to aktualizacja jednostek organizacyjnych, dla których prowadzona jest 

wspólna obsługa BHP zwanych dalej jednostkami obsługiwanymi.  

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że opiniowaniem przedstawionego projektu 

uchwały zajmowała się Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych, następnie poprosił Pana 

Marka Kołtuna Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii. 

 

Pan Marek Kołtun Przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

Publicznego poinformował, że Komisja na posiedzeniu w dniu 24 września 2024 roku 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniający  Uchwałę Nr XIX-198/2020 Rady 

Powiatu w Kraśniku z dnia 29 kwietnia 2020 r. w sprawie organizacji wspólnej obsługi w 

zakresie bezpieczeństwa i higieny pracy oraz ochrony przeciwpożarowej dla jednostek 

organizacyjnych Powiatu Kraśnickiego zaliczanych do sektora finansów publicznych. 

 

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Wobec braku głosów dyskusji zapytał, kto 

jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającego Uchwałę Nr XIX-

198/2020 Rady Powiatu w Kraśniku z dnia 29 kwietnia 2020 r. w sprawie organizacji 

wspólnej obsługi w zakresie bezpieczeństwa i higieny pracy oraz ochrony 

przeciwpożarowej dla jednostek organizacyjnych Powiatu Kraśnickiego zaliczanych do 

sektora finansów publicznych. 

  

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca Uchwałę Nr XIX-198/2020 Rady Powiatu w Kraśniku z dnia 29 kwietnia 2020 

r. w sprawie organizacji wspólnej obsługi w zakresie bezpieczeństwa i higieny pracy oraz 

ochrony przeciwpożarowej dla jednostek organizacyjnych Powiatu Kraśnickiego 

zaliczanych do sektora finansów publicznych.   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, 

Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, 

Paweł Kudrel, Agnieszka Lenart, Sylwia Piętal, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, 

Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (3) 

Eugeniusz Pelak, Andrzej Rolla, Mariusz Socha 
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Przy 18 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuje się” Rada 

Powiatu w Kraśniku podjęła uchwałę zmieniającą Uchwałę Nr XIX-198/2020 Rady 

Powiatu w Kraśniku z dnia 29 kwietnia 2020 r. w sprawie organizacji wspólnej obsługi w 

zakresie bezpieczeństwa i higieny pracy oraz ochrony przeciwpożarowej dla jednostek 

organizacyjnych Powiatu Kraśnickiego zaliczanych do sektora finansów publicznych.   

  

h) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI-176/2012 Rady Powiatu w Kraśniku z dnia 26 

lipca 2012 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu 

Kraśnickiego, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Kraśnicki oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został udostępniony w 

systemie eSesja, następnie poprosił Panią Martę Gajewską Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych  

w Kraśniku o jego przedstawienie.  

 

Pani Dyrektor poinformowała, że podjęcie Uchwały zmieniającej poprzednią uchwałę w 

sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu Kraśnickiego, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Kraśnicki oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków jest konieczne ze względu na dodanie 6 nowych 

przystanków komunikacyjnych oraz likwidację 3 przystanków przy drogach powiatowych 

Powiatu Kraśnickiego. Nowe przystanki zostały dodane na wniosek Gminy Trzydnik Duży- 

dwa przystanki przy drodze powiatowej nr 2717L w m. Rzeczyca Ziemiańska i dwa 

przystanki przy drodze powiatowej nr 2715L w m. Agatówka oraz Gminy Wilkołaz- dwa 

przystanki przy drodze powiatowej nr 2726L w m. Wilkołaz Górny. Wyjaśniła, że 

zlikwidowane zostały dwa przystanki przy drodze powiatowej nr 2721L i jeden przy drodze 

powiatowej 2717L w związku z brakiem pasażerów. Podjęcie uchwały pozwoli na 

wydawanie przez organizatora publicznego transportu zbiorowego - Powiat Kraśnicki - 

niezbędnych dokumentów operatorom i przewoźnikom tj. uzgodnienia i potwierdzenia 

zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych, zaświadczeń na wykonywanie 

publicznego transportu zbiorowego oraz zezwoleń na wykonywanie działalności w zakresie 

regularnego przewozu osób w krajowym transporcie drogowym. Dodała, że mieszkańcy 

posiadają wiedzę, że na terenie miasta Kraśnik obowiązują inne zasady opłat za korzystanie 

z komunikacji, a właściwie chodzi o darmowe przejazdy. Wyjaśniła, że na terenie Gminy 

Kraśnik tego nie ma, w związku z czym mieszkańcy wolą podejść na te przystanki, które są 

zlokalizowane przy drodze na terenie miasta, żeby skorzystać z tych korzystniejszych 

finansowo opłat.  

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że opiniowaniem przedstawionego projektu 

uchwały zajmowała się Komisja Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju 

Gospodarczego. Następnie poprosił Pana Andrzeja Cieślę Przewodniczącego Komisji o 

przedstawienie opinii. 
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Pan Andrzej Cieśla Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej i Rozwoju 

Gospodarczego  poinformował, że Komisja na posiedzeniu w dniu 23 września 2024 roku 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI-176/2012 

Rady Powiatu w Kraśniku z dnia 26 lipca 2012 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie Powiatu Kraśnickiego, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Powiat Kraśnicki oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków.  

 

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Pan Radny Stefan Stachula poinformował, że na poprzedniej sesji zgłaszał wniosek o 

zlokalizowanie przystanku komunikacyjnego obok SPZOZ w Kraśniku. Dodał, że Pan 

Wicestarosta Paweł Kudrel obiecał, że się zajmie tym tematem. Mieszkańcy Gminy 

Annopol, jak również Gminy Gościeradów dojeżdżający do przychodni, czy do szpitala 

wysiadają na przystanku znajdującym się w odległości około 800m metrów od szpitala.  

Osoba zdrowa pokonuje taką odległość raczej bez problemu, natomiast człowiek obciążony 

jakąś chorobą ma trudności. Wyjaśnił, że temat poruszany był przy okazji omawiania 

problemu związanego z oczekiwaniem przed laboratorium na przyjęcie materiału do 

badania, gdy trzeba było stać na dworze w deszczu, w słońcu, w wietrze i obecnie, dzięki 

interwencji pacjenci oczekują w korytarzu, gdzie znajdują siedzące miejsca. Dodał, że Pan 

Radny Tadeusz Dziurda proponował lokalizację przystanku na Al. Tysiąclecia. 

Zaproponował aby przystanek komunikacyjny został zlokalizowany również na ulicy 

Nowej. Wyjaśnił, że jest to  bardzo mało ruchliwa, jednokierunkowa ulica. Uważa, że to nie 

będzie problemem, aby na kolejnej sesji taką zmianę wprowadzić i tym ludziom ulżyć.  

 

Pani Marta Gajewska Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Kraśniku poinformowała, że  

na  poprzednich sesjach również była mowa, że są przystanki znajdują się na ul. 

Urzędowskiej oraz na ul. Tysiąclecia. Na ul. Chopina fizycznie będzie problem, żeby 

zlokalizować przystanek. Natomiast jeżeli chodzi o ul. Nową nie jest to ulica powiatowa, w 

związku z tym należy rozmawiać z Miastem Kraśnik w kwestii zlokalizowania przystanku.  

 

Pan Radny Stefan Stachula poinformował, że ulica  Nowa należy do miasta ale 

przejeżdżając  drogą wojewódzką autobusy czy mikrobusy zatrzymują się na przystankach 

zlokalizowanych przy tych drogach. Pan Radny uważa, że potrzeba dobrej chęci, ponieważ 

nie jest to wielki problem. Dodał, że przewoźnik i tak zatrzymuje się na przystanku, 

ponieważ pasażer wysiada. Wyjaśnił, że wnioskuje o te przestanki dla wygody chorych.  

 

Pan Radny Karol Rychlewski poinformował, że padła deklaracja od Pana Starosty, że z 

Miastem Kraśnik porozmawia. Zaproponował, że względu na to, że ul. Nowa jest drogą 

miejską, zaproponował wydzielenie części działki szpitala i na tym terenie, przy Oddziale 

Pulmonologii wykonać zatokę przystankową i sprawa zostałaby rozwiązana.   

 

Pan Przewodniczący Rady zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI-176/2012 Rady Powiatu w Kraśniku z dnia 26 

lipca 2012 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu 
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Kraśnickiego, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Kraśnicki oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI-176/2012 Rady Powiatu w Kraśniku z dnia 26 lipca 

2012 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu 

Kraśnickiego, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Kraśnicki oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, 

Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, 

Paweł Kudrel, Agnieszka Lenart, Sylwia Piętal, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, 

Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (3) 

Eugeniusz Pelak, Andrzej Rolla, Mariusz Socha 

 

Przy 18 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się Rada 

Powiatu w Kraśniku podjęła uchwałę w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI-176/2012 Rady 

Powiatu w Kraśniku z dnia 26 lipca 2012 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie Powiatu Kraśnickiego, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Powiat Kraśnicki oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

 

i) w  sprawie określenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

powiatowych. 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został udostępniony w 

systemie eSesja, następnie poprosił Panią Martę Gajewską Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych  

w Kraśniku o jego przedstawienie.  

Pani Dyrektor  poinformowała, że w związku ze zmianami w art. 40 ust. 2 ustawy z dnia 21 

marca 1985 r. o drogach publicznych w projekcie uchwały zmianie ulega  §1 pkt 2 i 3, 

ponieważ Ustawodawca nałożył na organy stanowiące jednostki samorządu terytorialnego 

obowiązek dostosowania uchwał podjętych na podstawie art. 40 ust. 8 ustawy o drogach 

publicznych do zmian wprowadzonych w tej ustawie. Wyjaśniła że zostało zmienione 

brzmienie w/w punktów z: „2) umieszczania w pasie drogowym urządzeń infrastruktury 

technicznej nie związanych z potrzebami zarządzenia drogami, lub potrzebami ruchu 

drogowego”, na „2) umieszczania w pasie drogowym liniowych urządzeń obcych”, oraz z 

„3) umieszczania w pasie drogowym obiektów budowlanych nie związanych z potrzebami 

zarządzenia drogami lub potrzebami ruchu drogowego oraz reklam”, na „3) umieszczania w 

pasie drogowym urządzeń obcych innych niż wymienione w pkt 2 oraz reklam”. Dodała, że 

projekcie uchwały ulegają podwyższeniu  stawki  za zajęcie  pasa drogowego zawarte w 
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uchwale nr XV-164/2019 Rady Powiatu z dnia 30 grudnia 2019 r. zmienionej uchwałą  nr 

XVII-177/2020 Rady Powiatu w Kraśniku z dnia 26 lutego 2020 r. oraz uchwałą nr 

XXVIII-246/2020 Rady Powiatu w Kraśniku z dnia 30 grudnia 2020 r. Dodała, że Ustawa z 

dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych określa maksymalne stawki opłat za zajęcie 

pasa drogowego, do których samorządy terytorialne powinny się stosować. Dodała, że 

maksymalna wartość stawki wynosi 10 zł. Dotychczas w podpunkcie pierwszym stawka ta 

wynosiła 3 zł, obecnie zaproponowana została w wysokości 4 zł. W podpunkcie drugim 

stawka wynosiła 4 zł, została zaproponowana w wysokości  5 zł. w podpunkcie trzecim 

stawka wynosiła 8 zł, zaproponowano 10 zł oraz w podpunkcie czwartym stawka wynosiła 

2 zł, zaproponowano 3 zł, wszystkie wskazane kwoty znajdują się poniżej maksymalnej 

stawki. Jeżeli chodzi o zajęcie 1m2 powierzchni pasa dla urządzeń infrastruktury 

telekomunikacyjnej, maksymalna wartość stawki wynosi 20 groszy i stawka o takiej 

wartości została zaproponowana.  Jeśli chodzi o §3, w podpunkcie pierwszym stawka 

wynosiła  40 zł, zaproponowana została kwota 50zł, natomiast w podpunkcie drugim, na 

drogowym obiekcie inżynierskim stawka wynosiła 170 zł, zaproponowano 180 zł. 

Maksymalne stawki wynoszą 200 zł, czyli zostało spełnione kryterium. Jeśli chodzi o 

urządzenia telekomunikacyjne, maksymalna stawka na umieszczenie tych urządzeń wynosi 

20 zł i taką została zaproponowana w omawianym projekcie uchwały. Zgodnie z art. 40 ust. 

8 ustawy o drogach publicznych: organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego, w 

drodze uchwały, ustala dla dróg, których zarządcą jest jednostka samorządu terytorialnego, 

wysokość stawek opłaty za zajęcie 1 m
2
 pasa drogowego. Stawki opłaty, o których mowa w 

ust. 4 i 6, nie mogą przekroczyć 10 zł za jeden dzień zajmowania pasa drogowego, a stawka 

opłaty, o której mowa w ust. 5, nie może przekroczyć 200 zł, z tym że w odniesieniu do 

obiektów i urządzeń infrastruktury telekomunikacyjnej stawki opłaty, o których mowa w ust. 

4 i 6, nie mogą przekroczyć 0,20 zł za jeden dzień zajmowania pasa drogowego, a stawka 

opłaty, o której mowa w ust. 5, nie może przekroczyć 20 zł. Wyjaśniła, że proponowane  

stawki opłat są jednakowe dla wszystkich klas dróg powiatowych. 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że opiniowaniem przedstawionego projektu 

uchwały zajmowała się Komisja Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju 

Gospodarczego. Następnie poprosił Pana Andrzeja Cieślę Przewodniczącego Komisji o 

przedstawienie opinii. 

 

Pan Andrzej Cieśla Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Infrastruktury 

Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego na posiedzeniu w dniu 23 września 2024 

roku pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych. 

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Wobec braku głosów dyskusji zapytał kto jest 

za podjęciem projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek opłat za zajęcie 

pasa drogowego dróg powiatowych.   

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie określenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych.  

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, 

Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, 

Paweł Kudrel, Agnieszka Lenart, Sylwia Piętal, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, 

Stefan Stachula, Michał 

Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (3) 

Eugeniusz Pelak, Andrzej Rolla, Mariusz Socha 

 

Przy 18 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „ wstrzymuję się” Rada 

Powiatu w Kraśniku podjęła uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek opłat za 

zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych. 

 

j) w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXV-530/2024 Rady Powiatu w Kraśniku z dnia 

28 lutego 2024 roku w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kraśniku 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, projekt uchwały został  udostępniony w systemie 

eSesja, następnie poprosił Panią Katarzynę Michalczewską Kierownika Wydziału Spraw 

Społecznych o ich przedstawienie.  

 

Pani Kierownik poinformowała, że zgodnie z ustawą o działalności leczniczej w podmiocie 

leczniczym niebędącym przedsiębiorcom działa Rada Społeczna, która jest organem 

inicjującym i opiniodawczym podmiotu tworzącego oraz doradczym kierownika zakładu. Z 

uwagi na podjęte uchwały przez Radę Miejską w Annopolu, Radę Gminy Kraśnik oraz 

Radę Miejską w Urzędowie w sprawie wyboru nowych przedstawicieli przez wyżej 

wymienione samorządy do Rady Społecznej SP ZOZ w Kraśniku, konieczne jest stosowne 

podjęcie uchwały przez Radę Powiatu w Kraśniku w przedmiotowej sprawie. W związku z 

uchwałą Rady Miejskiej w Annopolu, z pełnionej funkcji zostaje odwołana, jako 

przedstawiciel Rady Miejskiej w Annopolu Pani Zenobia Jarmuła, a powołuje się Pana 

Wojciecha Rudziejewskiego - Rudziewicza. Zgodnie z uchwałą Rady Gminy Kraśnik 

odwołany jest przedstawiciel w osobie Pana Leszka Bańki, a powołuje się Pana Wojciecha 

Piętal,  w związku z uchwałą Rady Miejskiej w Urzędowie, odwoływana jest jako 

przedstawiciel Pani Beata Płecha, a powołuje się Pana Pawła Dąbrowskiego.  

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że opiniowaniem przedstawionego projektu 

uchwały zajmowała się Komisja Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju 

Gospodarczego. Następnie poprosił Pana Andrzeja Cieślę Przewodniczącego Komisji o 

przedstawienie opinii. 

 

Pan Andrzej Cieśla Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i 

Rozwoju Gospodarczego  Publicznego poinformował, że Komisja na posiedzeniu w dniu 28 
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września 2024 roku pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych. 

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Wobec braku głosów dyskusji zapytał kto jest 

za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXV-530/2024 Rady 

Powiatu w Kraśniku z dnia 28 lutego 2024 roku w sprawie powołania Rady Społecznej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kraśniku.  

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXV-530/2024 Rady Powiatu w Kraśniku z dnia 28 lutego 

2024 roku w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Kraśniku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, 

Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, 

Paweł Kudrel, Agnieszka Lenart, Sylwia Piętal, Krzysztof Skórski, Stefan Stachula, Michał 

Stawiarski, Józef Wojtaszek 

BRAK GŁOSU (1) 

Karol Rychlewski 

NIEOBECNI (3) 

Eugeniusz Pelak, Andrzej Rolla, Mariusz Socha 

 

Przy 17 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się” Rada 

Powiatu w Kraśniku podjęła uchwałę w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXV-530/2024 Rady 

Powiatu w Kraśniku z dnia 28 lutego 2024 roku w sprawie powołania Rady Społecznej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kraśniku. . 

 

k) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości gruntowych.  

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował że projekt uchwały został udostępniony w 

systemie eSesja, następnie poprosił Panią Renatę Kuś Kierownika Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami o ich przedstawienie.  

 

Pani Kierownik poinformowała, że planowana zamiana nieruchomości wynika z 

konieczności uregulowania stanu prawnego przebiegu drogi gminnej. Przed podziałem 

działka nr 26 - przedstawiona w załączonej mapce- której przebieg określony na mapie nie 

pokrywa się w całości z rzeczywistym przebiegiem drogi w terenie. Faktycznie działka nr 

54/6, o powierzchni 0,0541 ha położona w obrębie geodezyjnym Gościeradów Folwark, 

stanowiąca obecnie własność Powiatu Kraśnickiego, zajęta jest pod część drogi gminnej. 
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Natomiast działka nr 26/2 o powierzchni 0,581 ha, położona jest w obrębie geodezyjnym 

Gościeradów Folwark stanowiąca obecnie własność Gminy Gościeradów wchodzi w obszar 

nieruchomości użytkowany przez Dom Pomocy Społecznej w Gościeradowie. Na podstawie 

art. 14 ust. 3 ustawy o gospodarce nieruchomościami, nieruchomości mogą być przymiotem 

zamiany między jednostkami samorządu terytorialnego, bez obowiązku dokonywania 

dopłat w przypadku różnej wartości zamienianych nieruchomości. Wyjaśniła, że 

nieruchomości nie były jeszcze wyceniane, ale ponieważ jest to zamiana między 

jednostkami samorządu, proponuje się, aby zamiana odbyła się bez konieczności 

dokonywania dopłat.  

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że opiniowaniem projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości gruntowych zajmowała się Komisja 

Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego, następnie poprosił Pana 

Andrzeja Cieślę Przewodniczącego Komisji o przedstawienie opinii. 

 

Pan Andrzej Cieśla Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej, Inwestycji i 

Rozwoju Gospodarczego poinformował, że Komisja na posiedzeniu w dniu 23 września 

2024 roku pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie zamiany nieruchomości gruntowych.  

  

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Wobec braku głosów dyskusji zapytał kto jest 

za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie zamiany nieruchomości gruntowych.  

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości gruntowych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, 

Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, 

Paweł Kudrel, Agnieszka Lenart, Sylwia Piętal, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, 

Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (3) 

Eugeniusz Pelak, Andrzej Rolla, Mariusz Socha 

 

Przy 18 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się” Rada 

Powiatu w Kraśniku podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany 

nieruchomości gruntowych.  

 

l) w sprawie ustalenia wysokości diet przysługujących radnym Rady Powiatu w 

Kraśniku.  
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Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został udostępniony w 

systemie eSesja, następnie poprosił Panią Agnieszkę Lenart Sekretarza Powiatu o jego 

przedstawienie. 

 

Pani Sekretarz poinformowała, że Ustawa z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie 

powiatowym w art. 21 ust. 4 stanowi, że na zasadach ustalonych przez Radę Powiatu z 

zastrzeżeniem ust. 5 radnemu przysługują diety oraz zwrot kosztów podróży służbowych. 

Rada Powiatu w ustaleniu wysokości diet bierze pod uwagę funkcje pełnione przez radnego. 

W aktualnym orzecznictwie sądów administracyjnych utrwaliło się stanowisko, zgodnie z 

którym uchwała podjęta na podstawie art. 21 ust. 4 ustawy o samorządzie powiatowym 

stanowi akt prawa miejscowego i podlega ogłoszeniu w Wojewódzkim Dzienniku 

Urzędowym. W związku z tym, że obecnie obowiązująca uchwała w sprawie ustalenia 

wysokości diet przysługujących radnym Rady Powiatów w Kraśniku Nr XLI-307/2021 

Rady Powiatów w Kraśniku z dnia 24 listopada 2021 roku nie została ogłoszona w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Lubelskiego, nie stanowi aktu prawa miejscowego. 

W celu dostosowania przedmiotowych uregulowań do aktualnie obowiązującego stanu 

prawnego przygotowany został niemniejszy projekt uchwały. Dodała, że nie ulegają zmianie 

wysokości diet. 

 

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Wobec braku głosów dyskusji zapytał kto jest 

za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet 

przysługujących radnym Rady Powiatu w Kraśniku. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie ustalenia wysokości diet przysługujących radnym Rady Powiatu w Kraśniku.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, 

Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, 

Paweł Kudrel, Agnieszka Lenart, Sylwia Piętal, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, 

Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (3) 

Eugeniusz Pelak, Andrzej Rolla, Mariusz Socha 

 

Przy 18 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się „ Rada 

Powiatu w Kraśniku podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet przysługujących 

radnym Rady Powiatu w Kraśniku.  

 

m) w sprawie upoważnienia wiceprzewodniczących Rady Powiatu w Kraśniku. 
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Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został udostępniony w 

systemie eSesja, następnie poprosił Panią Agnieszkę Lenart Sekretarza Powiatu o jego 

przedstawienie. 

 

Pani Sekretarz poinformowała, że zgodnie z §2 Rozporządzenia Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji z dnia 31 lipca 2000 roku w sprawie sposobu ustalania 

należności z tytułu zwrotu kosztów podróży służbowych radnych powiatu, termin i miejsce 

wykonywania zadania oraz miejscowość rozpoczęcia i zakończenia podróży służbowej 

określa Przewodniczący Rady Powiatu w poleceniu wyjazdu służbowego. Wyżej 

wymienione czynności w stosunku do Przewodniczącego Rady dokonuje 

wiceprzewodniczący wskazany przez Radę. W związku z rozpoczęciem nowej kadencji 

Rady Powiatów w Kraśniku zaistniała konieczność upoważnienia wiceprzewodniczących 

Rady Powiatu w Kraśniku do wystawiania poleceń wyjazdu służbowego dla 

przewodniczącego Rady Powiatów w Kraśniku.  

 

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Wobec braku głosów dyskusji zapytał kto jest 

za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie upoważnienia 

wiceprzewodniczących Rady Powiatu w Kraśniku. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie upoważnienia wiceprzewodniczących Rady Powiatu w Kraśniku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, 

Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, 

Paweł Kudrel, Agnieszka Lenart, Sylwia Piętal, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, 

Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (3) 

Eugeniusz Pelak, Andrzej Rolla, Mariusz Socha 

 

Przy 18 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuje się” Rada 

Powiatu w Kraśniku podjęła uchwałę w sprawie upoważnienia wiceprzewodniczących Rady 

Powiatu w Kraśniku. 

 

 n) w sprawie wyrażenia zgody na wykorzystanie herbu Powiatu Kraśnickiego. 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został udostępniony w 

systemie eSesja, następnie poprosił Pana Sławomira Kloca Kierownika Wydziału 

Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego o jego przedstawienie.  

 

Pan Kierownik poinformował, że Międzynarodowe Stowarzyszenie Policji Region Kraśnik 

zwróciło się z prośbą o wyrażenie zgody na wykorzystanie herbu Powiatu Kraśnickiego 
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polegającego na umieszczeniu herbu na banerze reklamowym. Zgodnie z punktem 18 

Regulaminu użytkowania insygniów powiatów, insygnia powiatów mogą być użytkowane 

na przedmiotach przeznaczonych dla celów handlowych i reklamowych tylko za zgodą 

Rady Powiatu.  

 

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Radni Rady Powiatu zapytali, na jakim nośniku zostanie umieszczony herb Powiatu 

Kraśnickiego.  

 

Pan Kierownik poinformował, że Zarząd Stowarzyszenia zwraca się ogólnie, dlatego po 

podjęciu uchwały przez Radę Powiatu w Kraśniku będzie mógł wykorzystać herb Powiatu 

Kraśnickiego na wszystkich banerach reklamowych, ulotkach, również materiałach 

promocyjnych bez zgody Zarządu Powiatu.  

 

Pan Przewodniczący Rady zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykorzystanie herbu Powiatu Kraśnickiego.  

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na wykorzystanie herbu Powiatu Kraśnickiego.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, 

Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, 

Paweł Kudrel, Agnieszka Lenart, Sylwia Piętal, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, 

Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (3) 

Eugeniusz Pelak, Andrzej Rolla, Mariusz Socha 

 

Przy 18 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuje się” Rada 

Powiatu w Kraśniku podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na wykorzystanie herbu 

Powiatu Kraśnickiego. 

o) w sprawie zmiany Statutu Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej Nr 2 w 

Kraśniku. 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został udostępniony w 

systemie eSesja, następnie poprosił Panią Renatę Bańkę pracownika Placówki Opiekuńczo-

Wychowawczej Nr 2 w Kraśniku o jego przedstawienie.  

 

Pani Renata Bańka poinformowała, że konieczność przygotowania przedmiotowego 

projektu uchwały podyktowana była z uwagi na literkę B, wskazanej w dokumentacji 

przygotowanej do podziału Domu Dziecka na dwie odrębne placówki. Dodała, że w 
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Statutach zostało zapisane, że Placówka nr 1, mieści się pod adresem ul. Sikorskiego 19A, 

natomiast Placówka nr 2 pod adresem Sikorskiego 19B. Wyjaśniła, że po zasięgnięciu opinii 

poprzedniej Pani Dyrektor Katarzyny Wójtowicz, sugestią urzędnika został wprowadzony 

taki zapis. Następnie, gdy już doszło do finalizacji ustalenia numeru porządkowego 

budynku, ponieważ zostały wyodrębnione dwa oddzielne lokale mieszczące się w jednym 

budynku, wówczas Placówka nr 1 otrzymała adres ul. Sikorskiego 19A, a Placówka nr 2 ul, 

Sikorskiego 19. I stąd zmiana literki, która wyniknęła przy porządkowaniu dokumentacji.  

 

Pan Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Wobec braku głosów dyskusji zapytał kto jest 

za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie  

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany Statutu Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej Nr 2 w Kraśniku.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Krzysztof Babisz, Andrzej Cieśla, Jacek Dubiel, Edyta Dudzińska, Tadeusz Dziurda, 

Zbigniew Dżugaj, Henryk Flis, Zbigniew Gawdzik, Marek Kołtun, Damian Kowalski, 

Paweł Kudrel, Agnieszka Lenart, Sylwia Piętal, Karol Rychlewski, Krzysztof Skórski, 

Stefan Stachula, Michał Stawiarski, Józef Wojtaszek 

NIEOBECNI (3) 

Eugeniusz Pelak, Andrzej Rolla, Mariusz Socha 

 

Przy 18 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się” Rada 

Powiatu w Kraśniku podjęła uchwałę w sprawie zmiany Statutu Placówki Opiekuńczo-

Wychowawczej Nr 2 w Kraśniku.  

 

Punkt 9. Sprawy bieżące.   

Pan Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie. 

Pan Radny Stefan Stachula poinformował, że mieszkańcy Huty proszą o ustawienie przy 

drodze 2701L znaku teren zabudowany. Dodał, że wiadomym jest, że przepisy o ruchu 

drogowym stanowią, że aby taki znak został ustawiony przy drodze muszą znajdować się 

dwa lub trzy budynki ale kierujący pojazdami na tym odcinku drogi rozwijają nadmierne 

szybkości dlatego jest to zasadne. Dodał, że jest to droga powiatowa na której, zgodnie z 

informacjami jaki Pan Radny uzyskał nie mogą być zainstalowane progi zwalniające.  

Wyjaśnił, że dobrym rozwiązaniem byłoby ustawienie znaku ograniczającego prędkość do 

30 km/h.  Poinformował, że w miejscowości w której mieszka, taki znak został ustawiony i 

jest respektowany a w miejscowości Huta istnieje problem. Następnie zapytał jak daleko 

posunęły się sprawy dotyczące drogi 2644, odnośnie której odbyło się spotkanie w Panem 

Starostą Opolskim, w którym uczestniczył Pan Radny. Wyjaśnił, że  chodzi o remont 

odcinka drogi o długości 800 m, który miałby zostać zrealizowany przy okazji remontu 

drogi w miejscowości Grabówka. Pan Radny zastanawia się, czy to wakacje spowodowały, 
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rozleniwienie zainteresowanych, ponieważ Pana Radnego temat ten nadal interesuje. Dodał, 

że droga od Bliskowic do wskazanego  miejsca jest wyremontowana, a w miejscowości 

Grabówka planowany jest remont drogi. Następnie zapytał czy jest informacja na ten temat, 

czy wykonana zostanie ta inwestycja.  

 

Pan Paweł Kudrel Wicestarosta Kraśnicki w odpowiedzi na uwagi Pana Radnego Stefana 

Stachuli poinformował, że Zarząd Powiatu przyjrzy się tej sprawie bliżej. Wyjaśnił, że 

jeżeli chodzi o znaki drogowe, obwody drogowe dysponują takimi znakami, na chwilę 

obecną nie ma informacji, czy na wspomnianym odcinku drogi opracowana została 

organizacja ruchu, jeżeli nie to zostaną podjęte starania dotyczące jej opracowania, aby ta 

droga została oznakowana i poczucie bezpieczeństwa mieszkańców wzrosło. Jeżeli chodzi o 

odcinek drogi znajdujący się poza Powiatem Kraśnickim, prowadzone były rozmowy na 

spotkaniu w Opolu Lubelskim, w którym również Pan Radny Krzysztof Skórski. Wyjaśnił, 

że jest to odcinek, który leży poza terenem Powiatu Kraśnickiego i jego remont nie należy 

do kompetencji Powiatu Kraśnickiego, który może wystąpić jedynie z prośbą do 

sąsiedniego samorządu, ażeby ewentualnie w budżecie, w przyszłym roku uwzględniona 

została realizacja omawianego odcinka. Poinformował, w czasie gdy pełnił funkcję Starosty 

Kraśnickiego taką prośbę skierował do Starosty Opolskiego. Dodał, że nie posiada wiedzy 

jak dalej ta sprawa się potoczy i niestety nie jest w stanie udzielić odpowiedzi. Wyjaśnił, że 

nawet gdyby Zarząd Powiatu w Kraśniku chciałby wykonać remont tego odcinka, to nie jest 

kompetencją Zarządu.  

 

Pan Radny Stefan Stachula wyjaśnił, że ta sprawa trwa od około 15 lat i nie porusza się do 

przodu nawet o krok. Dodał, że jeden odcinek drogi został wyremontowany i już drugi 

remont tej drogi niedługo zostanie zakończony. Natomiast Powiat Opolski nie jest 

zainteresowany wykonaniem odcinka drogi znajdującego się na jego obrzeżach. Pan Radny 

uważa, że być może należy większą presję wywrzeć, czy zwrócić się z wnioskiem o remont.  

Dodał, że Pan Radny Krzysztof Skórski obiecał, że będzie spotkanie z Burmistrzem 

Józefowa, na którego terenie znajduje się ten odcinek drogi ale sprawa ucichła a problem 

pozostał.  

 

Pan Wicestarosta Paweł Kudrel wyjaśnił, że zwrócił się z prośbą do Pana Burmistrza, 

jednak nie czuje się w kompetencji określania priorytetów inwestycyjnych sąsiedniego 

samorządu.  

 

Punkt 10. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Pan Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie. 

Pan Radny Karol Rychlewski poinformował, że składa interpelację dotyczącą Domu 

Dziecka, w której prosi o udzielanie informacji dotyczących aktualnej liczby osób 

zatrudnionych w Domu Dziecka w Kraśniku, z podziałem na etaty pełne, półetatu oraz inne 

formy zatrudnienia, wykazu aktualnych stanowisk, zajmowanych przez pracowników Domu 

Dziecka, w tym funkcji administracyjnych, opiekuńczych, terapeutycznych oraz 
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technicznych wraz z informacją o liczbie osób i etatów na tych stanowiskach. Poprosił 

również o wskazanie średniego miesięcznego wynagrodzenia brutto na poszczególnych 

stanowiskach z podziałem na pracowników etatowych, osoby zatrudnione na umowę o 

zlecenie, umowę o dzieło, także osoby na stażach i odbywające prace interwencyjne według 

stanu na dzień 25 września 2024 roku. Zawnioskował o przedstawienie liczby osób 

odbywających aktualnie staż w Domu Dziecka w Kraśniku oraz szczegóły dotyczące 

zajmowanych przez nich stanowisk i zakresów obowiązków oraz wskazanie okresu 

odbywania stażu, jeśli dotyczy liczby osób wykonujących aktualnie prace interwencyjne z 

podaniem szczegółów dotyczących zakresu ich obowiązków, wynagrodzeń oraz wskazanie 

okresu tych prac, jeśli dotyczy. Wyjaśnił, że druga interpelacja dotyczy BHP w budynku 

Starostwa Powiatowego. Poprosił o informację, kiedy w Starostwie Powiatowym w 

Kraśniku miała miejsce kontrola pomieszczeń z zakresu BHP, jeśli taka kontrola miała 

miejsce, to czy sporządzony został protokół. Jeżeli tak, poprosił o udostępnienie jego 

kserokopii. Zapytał, kiedy w Starostwie Powiatowym w Kraśniku odbyła się próbna 

ewakuacja. Czy budynek Starostwa Powiatowego w Kraśniku posiada protokoły z badań 

instalacji odgromowej, elektrycznej, oświetleniowej. Jeśli tak, prosi o udostępnienie 

kserokopii. Następnie Pan podziękował Zarządowi Dróg Powiatowych w Kraśniku, Pani 

Marcie Gajewskiej Dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych w Kraśniku, Panu Michałowi 

Kondrackiemu Zastępcy Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Kraśniku oraz Panu 

Radnemu Tadeuszowi Dziurdzie, za odnowienie oznakowania poziomego przejść dla 

pieszych, czyli odmalowanie pasów przed jesienną porą roku. Wyjaśnił, że przyczyni się to 

do poprawy bezpieczeństwa w Mieście Kraśnik. Poprosił również o poprawę oznakowania 

na terenie całego Powiatu Kraśnickiego. 

 

Punkt 11. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Pan Przewodniczący Rady  poinformował, że w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

Pan Przewodniczący Rady o godzinie 13.21 zamknął posiedzenie V sesji Rady Powiatu  

w Kraśniku VII kadencji. 

 

 

Protokołowała                                                                        Przewodniczący Rady Powiatu 

Dorota Huber 

                                                                                                   Jacek Dubiel 

 

 


